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Κλιµατιστικά χωρίς συντήρηση, ευνοούν την ανάπτυξη 
µικροβίων και ιών και λειτουργούν µε µεγάλο κόστος ενέργειας 

Επανεκλογή 
Χατζημάρκου, 
δεύτερη η Λαϊκή 
Συσπείρωση στην 
Π.Ε. Πάρου
Η παράταξη «Μπροστά το Νότιο Αιγαίο» του 
νυν περιφερειάρχη Γιώργου Χατζημάρκου 
-με στήριξη της Ν.Δ.- επικράτησε στις εκλο-
γές της 8ης Οκτωβρίου λαμβάνοντας ποσο-
στό 66,30%.

» ΣΕΛ. 7

Με τη στήριξη 
όλων συνεχίζει 
στο «τιμόνι» ο 
Αν. Φαρούπος
Ο Αναστάσιος Φαρούπος για 3η συνεχόμε-
νη θητεία θα είναι ο «πρώτος πολίτης» στον 
δήμο Αντίπαρου, αυτή τη φορά όμως με 
ακόμη μεγαλύτερη δύναμη και στήριξη, κα-
θώς ηγήθηκε ενός μοναδικού και ενωτικού 
συνδυασμού έχοντας στο πλευρό του και τα 
μέλη της αντιπολίτευσης του 2019.

» ΣΕΛ. 4

Κ.Κ.Ε.: «Ανάγκη 
ίδρυσης Ειδικού 
Δημοτικού 
Σχολείου»

» ΣΕΛ. 2

Νέος δήμαρχος ο Κ. Μπιζάς με 51,64%

Καθαρή εντολή  
για αλλαγή πορείας... 
Ο Κώστας Μπιζάς θα είναι αυτός που θ’ αναλάβει από την 1η Ιανουαρίου 2024 καθήκοντα νέου δημάρχου 
Πάρου, έπειτα από την εμφατική νίκη του συνδυασμού του «Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα» στις δημοτι-
κές εκλογές της 8ης Οκτωβρίου, καταγράφοντας ποσοστό 51,64% και όχι μόνο επικράτησε από την πρώτη 
Κυριακή, αλλά λαμβάνει καθαρή εντολή από τον Παριανό λαό για αλλαγή πορείας την προσεχή πενταετή 
θητεία.

» ΣΕΛ. 8-9
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Σε μια εποχή που η ποιότητα και η υψηλή διατροφική αξία 
των τοπικά παραγόμενων προϊόντων -και δη των κυκλαδικών- 
είναι διεθνώς αναγνωρισμένη, η ανάγκη να αναδειχθούν και 
να προωθηθούν μέσω συνεργειών είναι περισσότερο χρήσιμη 
από ποτέ.

Έτσι, σε συνέχεια της επιτυχημένης ολοκλήρωσης τριών ήδη 
κύκλων αξιολόγησης για τη δημιουργία μητρώου προϊόντων 
από παραγωγούς των Κυκλάδων που προτείνονται από το δί-
κτυο «Aegean Cuisine» ως «Aegean Cuisine Recommended 
Products», το Επιμελητήριο Κυκλάδων ανακοίνωσε τη διεξα-
γωγή του τέταρτου κύκλου αξιολόγησης και καλεί τους επιχει-
ρηματίες των 24 νησιών του νομού που παράγουν και τυποποι-
ούν τοπικά προϊόντα χρησιμοποιώντας τοπικές πρώτες ύλες να 
συμπληρώσουν και να στείλουν τη σχετική αίτηση.

Σημειώνεται ότι, αποτέλεσμα των τριών προηγούμενων κύ-
κλων αξιολόγησης είναι αυτή τη στιγμή το Μητρώο Προϊόντων 
που φέρουν το σήμα των «Aegean Cuisine Recommended» να 

αποτελείται από 387 προϊόντα 81 παραγωγών που καλύπτουν 
26 κατηγορίες, ενισχύοντας τη σύνδεση της πρωτογενούς πα-
ραγωγής με την εστίαση και αναδεικνύοντας την ιδιαίτερη γα-
στρονομία των νησιών.

Για να ενταχθεί ένα κυκλαδίτικο προϊόν στο δίκτυο 
«Aegean Cuisine» θα πρέπει να πληροί τις παρακάτω βα-
σικές προϋποθέσεις:

1. Το προϊόν θα πρέπει να είναι τυποποιημένο.
2. Η μονάδα παραγωγής/τυποποίησης του προϊόντος θα πρέ-

πει να βρίσκεται στο Νομό Κυκλάδων.
3. Θα πρέπει να είναι σε ισχύ η προβλεπόμενη από το νόμο 

άδεια λειτουργίας της μονάδας παραγωγής.
4. Θα πρέπει να χρησιμοποιούνται πρώτες ύλες από τις Κυ-

κλάδες ή από τα υπόλοιπα νησιά του Αιγαίου, στο μέτρο του 
δυνατού.

5. Θα πρέπει τα προϊόντα να παράγονται με βάση παραδοσι-
ακές συνταγές των Κυκλάδων ή με καινοτόμες συνταγές αρκεί 
να αξιοποιούν τοπικές πρώτες ύλες.

Καταληκτική ημερομηνία για την υποβολή αιτήσεων και την 
αποστολή δείγματος προϊόντων έχει οριστεί η Δευτέρα 13 Νο-
εμβρίου 2023.

Για πληροφορίες και τα σχετικά έντυπα, οι ενδιαφερόμε-
νοι μπορούν να επισκεφθούν τον σύνδεσμο https://www.e-
kyklades.gr/articles/Aegean_Cuisine ή να επικοινωνούν με την 
υπεύθυνη επικοινωνίας του Επιμελητηρίου Κυκλάδων, Στεφα-
νία Παπακώστα, στο τηλέφωνο 22810-82346 (εσωτ. 140) και 
στην ηλεκτρονική διεύθυνση spapakosta@cycladescc.gr.

Επιμελητήριο Κυκλάδων:

Σεμινάρια Τεχνικού 
Ασφαλείας το 2024

Το Επιμελητήριο Κυκλάδων πραγματοποιεί κάθε χρόνο επι-
μορφωτικά προγράμματα Τεχνικού Ασφαλείας -σε όσα από τα 24 
νησιά των Κυκλάδων υπάρχει το σχετικό ενδιαφέρον- και δίνει 
τη δυνατότητα σε όσους εργοδότες επιθυμούν να επιμορφωθούν 
και να ασκούν οι ίδιοι τα καθήκοντα του Τεχνικού Ασφαλείας 
στην επιχείρησή τους. Διαφορετικά, σύμφωνα με την ισχύουσα 
νομοθεσία του υπουργείου Εργασίας, είναι απαραίτητο να προ-
σλάβουν εξωτερικό συνεργάτη για όσο διάστημα απασχολούν 
προσωπικό.

Απαραίτητα δικαιολογητικά συμμετοχής:

1. Αίτηση επιμόρφωσης συμπληρωμένη με τα πλήρη στοιχεία 
επικοινωνίας του ενδιαφερόμενου.

2. Εικόνα taxis με όλες τις δραστηριότητες της επιχείρησης 
(προσωποποιημένη πληροφόρηση επιχείρησης taxisnet).

3. Στοιχεία μητρώου φυσικού/νομικού προσώπου της επιχεί-
ρησης.

4. Πτυχίο/δίπλωμα/απολυτήριο λυκείου τεχνικής ειδικότητας 
(αφορά μόνο τη β› κατηγορία).

(Η υποβολή των δικαιολογητικών γίνεται με την αποστολή 
τους μέσω email στα γραφεία του Επιμελητηρίου Κυκλάδων).

Τα επόμενα σεμινάρια μπορούν να υλοποιηθούν, σύμφωνα με 
τους όρους και τις προϋποθέσεις του υπουργείου Εργασίας, μετά 
τον Μάρτιο του 2024. Όσοι εργοδότες επιθυμούν να λάβουν 
μέρος σε αυτά, είναι απαραίτητο να υποβάλουν τα απαραίτητα 
δικαιολογητικά το αργότερο έως τις 31 Δεκεμβρίου 2023. Στη 
συνέχεια θα ανακοινωθούν οι ημερομηνίες υλοποίησης για τα 
αντίστοιχα νησιά που θα έχει συμπληρωθεί ο απαραίτητος αριθ-
μός συμμετεχόντων.

Για οποιαδήποτε περαιτέρω διευκρίνιση, οι ενδιαφερόμενοι 
μπορούν να επικοινωνούν με το Τμήμα Κατάρτισης του Επιμε-
λητηρίου (τηλ. 22810 82346, εσωτ. 4) ή το γραφείο Πάρου (τηλ. 
22840 23031).

Ερώτηση Κ.Κ.Ε.:

«Ανάγκη ίδρυσης 
Ειδικού Δημοτικού 
Σχολείου»

Το Κομμουνιστικό Κόμμα Ελλάδας, σε πρό-
σφατη ερώτηση της Κοινοβουλευτικής του 
Ομάδας, ζητά από τον υπουργό Παιδείας & 
Θρησκευμάτων να προχωρήσει στην ίδρυση 
του Ειδικού Δημοτικού Σχολείου στην Πάρο.

Αναλυτικά η ερώτηση:
«Την περασμένη σχολική χρονιά έγιναν όλες οι απαραίτητες 

ενέργειες από τις αρμόδιες υπηρεσίες (ΚΕΔΑΣΥ Νάξου, ΔΠΕ Κυ-
κλάδων, Δήμος Πάρου) για την ίδρυση Ειδικού Δημοτικού Σχο-
λείου στην Πάρο. Η ανάγκη δημιουργίας του σχολείου είναι με-
γάλη. Το μαθητικό δυναμικό των σχολείων γενικής αγωγής έχει 
αυξηθεί σημαντικά, με αποτέλεσμα η υποστήριξη των παιδιών 
που έχουν γνωματεύσεις για φοίτηση σε ειδικό σχολείο να είναι 
δύσκολη, ιδιαίτερα με το δεδομένο ότι δεν καλύπτονται όλες οι 
αιτήσεις για παράλληλη στήριξη.

Η δημιουργία του Ειδικού Δημοτικού σχολείου θα καλύψει ένα 
σημαντικό κενό που υπάρχει, αφού στο νησί λειτουργεί από το 
2020 ΕΝ.Ε.Ε.ΓΥ-Λ. Δηλαδή υπάρχει το παράδοξο να λειτουργεί 
ΣΜΕΑΕ στην δευτεροβάθμια εκπαίδευση αλλά όχι στην Πρωτο-
βάθμια.

Η πορεία του ΕΝΕΕΓΥΛ που ξεκίνησε την λειτουργία του με 9 
παιδιά και φέτος φοιτούν 19, αλλά και η ευρύτατη αποδοχή και 
υποστήριξη του από την τοπική κοινωνία και τον Δήμο Πάρου, 
αποδεικνύει τόσο τις εκπαιδευτικές ανάγκες που πρέπει να κα-
λυφθούν με την ίδρυση Ειδικού Δημοτικού, αλλά και την υποστή-
ριξη αυτού του αιτήματος από την τοπική κοινωνία.

Με βάση τα παραπάνω επιβάλλεται να ληφθούν υπόψη οι ιδιαί-
τερες συνθήκες των νησιωτικών περιοχών, μεριμνώντας για την 
ανάπτυξή και αναβάθμιση της εκπαίδευσης  και ιδιαίτερα για τα 
παιδιά με ειδικές ανάγκες.

Ερωτάται ο κ. Υπουργός τι μέτρα θα πάρει ώστε να ιδρυθεί άμε-
σα Ειδικό Δημοτικό Σχολείο στην Πάρο».

ΣΗΜΕΙΑ ΔΙΑΝΟΜΗΣ

ΠΑΡΟΙΚΙΑ
• Φωνή της Πάρου
• Καραγιώργος Αθανάσιος 

(περιφερειακός)
• Μπιζά Ελένη (Αναγέννηση)
• Σ/Μ Market In 

(περιφερειακός)
• Σ/Μ Σιρόκο
• Πρατήριο άρτου Αλιπράντη
• ΟΤΕ
• Αρσένης παντοπωλείο
• Καπούτσος (πλ. Ταξιαρχών)
• Mini Market Ζωοδ. Πηγή - 

Bidika Vangjel
• Αρτοποιείο «Αλιπράντης» 

Περιφερειακός
• Μίνι μάρκετ Ν. Παντελαίος 

(Χαρίκλεια)
• Mini Market Πανώριος
• Δημαρχείο Πάρου
• Stradale cafe

ΝΑΟΥΣΑ
• Σαραντινού Μαργαρίτα
• Αρτοποιείο Ραγκούση
• Αρτοποιείο Μπατίστα
• Αρτοποιείο Τσουνάκη
• Μπαρμπαρίγου Ευαγγελία 

χρωματοπωλείο
• «Ηλεκτρουδραυλική» 

Τσουνάκης Αντώνης

ΑΓ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΙ 
• Αρτοποιείο «Ραγκούσης»

ΥΣΤΕΡΝΙ
• Ξυλόφουρνος

ΠΡΟΔΡΟΜΟΣ
• Αρτοποιείο «η Παράδοση»
• Σ/Μ Ανδρέας Καβάλης

ΜΑΡΜΑΡΑ
• Φούρνος Γ. Φραντζής 

«Γεύσεις από ζάχαρη & 
αλεύρι»

ΜΑΡΠΗΣΣΑ
• Σ/Μ ΑΒ
• Ζαχαροπλαστείο Νικήτας
• Σ/Μ Σκλαβενίτης
• Φούρνος «Δήμητρα» 

ΛΟΓΑΡΑΣ
• Πρατήριο άρτου «Υρία» 

ΔΡΥΟΣ
• Σ/Μ Ανουσάκης

ΑΛΥΚΗ
• Παρούσης χρωματοπωλείο
• Νικολέτα Χανιώτη
• Σαρρής Παναγιώτης
• Παραδοσιακός Φούρνος της 

Αγκαιριάς

ΚΩΣΤΟΣ
• Καφενεία Π. Ρούσσου, Τ. 

Ρούσσου

ΛΕΥΚΕΣ
• Αρτοποιείο Στρατή
• Κατάστημα «Γιούλη»

ΑΝΤΙΠΑΡΟΣ
• ROMVI cafe
• ΕΛΤΑ ταχυδρομείο

Έτος ίδρυσης 1945
Νέα Περίοδος
Κωδικός Εντύπου 3233
Τιμή πώλησης: 0,10€
Ιδρυτής:  

 Φραγκίσκος Γαϊτάνος
Εκδότης-Διευθυντής:  
Νίκος Ραγκούσης - Λαουτάρης
Αρχισυντάκτης:
Δημήτρης Τσερεντζούλιας

Επικοινωνία: Αγία Ελένη,  
Παροικιά Πάρος T.K. 84 400
τηλ: 22840 53555
www.fonitisparou.gr
e-mail: foni@typoparos.gr  
& sales@typoparos.gr

ειδήσεις

Δίκτυο «Aegean Cuisine»:

Αξιολόγηση 
κυκλαδίτικων 
προϊόντων

https://www.e-kyklades.gr/articles/Aegean_Cuisine
https://www.e-kyklades.gr/articles/Aegean_Cuisine
mailto:spapakosta@cycladescc.gr
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Προκηρύχθηκε σύμβαση για την κατασκευή της Β’ 
Φάσης και αναβάθμιση της Εγκατάστασης Επεξερ-
γασίας Στραγγισμάτων (Ε.Ε.Σ.) του Χώρου Υγειο-
νομικής Ταφής (Χ.Υ.T.) Πάρου

 Ο προϋπολογισμός του έργου είναι 8.920.109 
εκατ. ευρώ και θα διαρκέσει 72 μήνες. Αναθέτου-
σα Αρχή είναι η Περιφέρεια Νότιου Αιγαίου, ενώ 
η καταληκτική ημερομηνία υποβολής ενδιαφέρο-
ντος είναι στις 03/11/2023 και η αποσφράγιση 
των προσφορών θα γίνει στις 07/11/2023.

Περιγραφή έργου
Το έργο αφορά την κατασκευή της Β’ Φάσης 

(επέκταση) του Χώρου Υγειονομικής Ταφής (Χ.Υ.Τ) 
της Διαχειριστικής Ενότητας των Νήσων Πάρου-
Αντιπάρου, που βρίσκεται στη θέση «Άγιος Χα-
ράλαμπος-Ανερατζιά» του Δήμου Πάρου, Νήσου 
Πάρου, Νομού Κυκλάδων για την προσαρμογή της 

δυναμικότητας αυτού στα δεδομένα του ΠΕΣΔΑ 
Νοτίου Αιγαίου και του Τοπικού Σχεδίου Διαχείρι-
σης Αποβλήτων του Δήμου Πάρου και την  ανα-
βάθμιση της εγκατάστασης επεξεργασίας στραγ-
γισμάτων (Ε.Ε.Σ.) με την προσθήκη συστήματος 
αντίστροφης όσμωσης αμέσως μετά το στάδιο της 
βιολογικής βαθμίδας για την επίτευξη των απαι-
τούμενη ορίων εκροής.

Επίσης, περιλαμβάνει την εκπόνηση της μελέτης 
εφαρμογής, την προμήθεια κινητού εξοπλισμού 
και τη δοκιμαστική λειτουργία της Ε.Ε.Σ. για ένα 
1 μήνα. Στο αντικείμενο της σύμβασης περιλαμ-
βάνεται και η κανονική λειτουργία της υποδομής 
για 6 έτη.

Αντικείμενο σύμβασης
Το αντικείμενο της σύμβασης αφορά στην πα-

ροχή υπηρεσιών λειτουργίας, για 6 μήνες, του 
υφιστάμενου Χ.Υ.Τ. Πάρου (Α’ Φάση), με συνο-
δές εργασίες επαύξησης της χωρητικότητάς του. 
Ως Λειτουργία νοείται το σύνολο των υπηρεσιών, 
προμηθειών και εργασιών που απαιτούνται ώστε 
να εξασφαλιστεί η σωστή λειτουργία του Χ.Υ.Τ.

Συγκεκριμένα, οι παρεχόμενες υπηρεσίες αφο-
ρούν σε:

Τμήμα 1 - Λειτουργία εγκατάστασης: αφορά 
στη λειτουργία του Χώρου Υγειονομικής Ταφής 
(Χ.Υ.Τ.) Πάρου.

Τμήμα 2 - Επαύξηση χωρητικότητας: αφορά 
στην επαύξηση της χωρητικότητας του υφιστά-
μενου Χ.Υ.Τ., με σκοπό την ομαλή λειτουργία του 
έργου.

Προσφορές υποβάλλονται για το σύνολο της δη-
μοπρατούμενης σύμβασης (και για τα δύο Τμήμα-
τα).

Η παρούσα σύμβαση ανατίθεται ως ενιαίο σύ-
νολο λόγω του ότι και τα 2 τμήματα, όπως παρα-
τέθηκαν ανωτέρω, αποσκοπούν στην έντεχνη και 
ομαλή λειτουργία του χώρου και δεν μπορούν να 

διαχωριστούν. Η διάρκεια της σύμβασης ορίζεται 
σε 6 μήνες από την υπογραφή της.

Επιπλέον, ορίζονται τμηματικές προθεσμίες ως 
εξής:

α) Για το Τμήμα 1 - Λειτουργία εγκατάστασης: 
θα διαρκέσει 6 μήνες από την υπογραφή της σύμ-
βασης.

β) Για το Τμήμα 2 - Επαύξηση χωρητικότητας: 
εντός 3 μηνών από την υπογραφή της σύμβασης.

Εκτιμώμενη Συνολική Αξία: Η εκτιμώμενη αξία 
της σύμβασης ανέρχεται στο ποσό των 365.800,00 
ευρώ (συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 24%). Η σύμ-
βαση θα ανατεθεί με το κριτήριο της πλέον συμφέ-
ρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, βάσει 
τιμής (χαμηλότερη τιμή).

Απαιτούμενες εργασίες
Απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του 

Χ.Υ.Τ. είναι η εκτέλεση μιας σειράς εργασιών που 
αφορούν στην ορθή λειτουργία και συντήρηση του 
συνόλου των εγκαταστάσεων υποδομής και ειδι-
κότερα αφορούν στα παρακάτω:
 • Έλεγχος εισερχόμενων φορτίων.
 • Ζύγιση απορριμματοφόρων.
 • Ενημέρωση βάσης δεδομένων.
 • Δειγματοληψία απορριμμάτων.
 • Όδευση απορριμματοφόρων.
 • Τεμαχισμός ογκωδών αποβλήτων πριν την 

απόρριψή τους στο κύτταρο του Χώρου Υγειονο-
μικής Ταφής.
 • Εργασίες υγειονομικής ταφής:
-Εκκένωση απορριμματοφόρων.
-Διαμόρφωση κυψελών/ταμπανιών.
-Συμπίεση των αποτιθέμενων απορριμμάτων.
-Κάλυψη του ημερήσιου απορριμματικού μετώπου.
-Ενδιάμεση κάλυψη του απορριμματικού ανά-

γλυφου.
 • Λειτουργία Εγκατάστασης Επεξεργασίας Στραγ-

γισμάτων.

Επέκταση του 
Χ.Υ.Τ. Πάρου

περιβάλλον

Δήμος Αντιπάρου:

Ενισχύεται η ανακύκλωση 
και η κυκλική οικονομία

Ο δήμος Αντιπάρου προσφάτως ανακοίνωσε την έναρξη της δράσης 
«Antiparos Circular Business», που πραγματοποιείται στο πλαίσιο του έρ-
γου «LIFE IP CEI Greece | Circular Greece» και αφορά σε ένα από τα πλέον 
σημαντικά έργα για την εφαρμογή της κυκλικής οικονομίας, το οποίο συγ-
χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση (60%) και το Πράσινο Ταμείο, 
συντονίζεται από το υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας και υλοποιείται 
σε συνεργασία με 18 εταίρους (μεταξύ των οποίων και ο δήμος Αντιπάρου).

Η δράση «Antiparos Circular Business», η οποία υλοποιείται σε συνεργασία 
με το Δίκτυο Αειφόρων Νήσων (ΔΑΦΝΗ), στοχεύει στην μείωση των απορ-
ριμμάτων, την ενίσχυση της ανακύκλωσης και την εφαρμογή της κυκλικής 
οικονομίας στις επιχειρήσεις εστίασης του νησιού. Σημειώνεται επίσης ότι, 
η δράση έχει πιλοτικό χαρακτήρα και θα διαρκέσει ένα μήνα, ενώ σε πλήρη 
εφαρμογή θα μπει την άνοιξη του ερχόμενου έτους.

Με τη χρήση ηλεκτρικών οχημάτων, η αποκομιδή ανακυκλώσιμων απορ-
ριμμάτων θα γίνεται «πόρτα-πόρτα», εύκολα, αθόρυβα και γρήγορα. Οι επι-
χειρήσεις που συμμετέχουν θα πραγματοποιούν χωριστή συλλογή πλαστικών 
και γυάλινων φιαλών, αλουμινένιων συσκευασιών καθώς και χαρτοκιβωτί-
ων χρησιμοποιώντας τους κάδους που διανέμονται αυτή την εβδομάδα στις 
επιχειρήσεις. Το επόμενο διάστημα μάλιστα, θα τοποθετηθούν κάδοι και στα 
δημοτικά κτίρια και φυσικά στα σχολεία του νησιού. Μετά τη συλλογή, τα 
ανακυκλώσιμα απορρίμματα θα μεταφέρονται προς δεματοποίηση σε ειδικά 
διαμορφωμένο χώρο, ώστε να μειωθεί ο όγκος τους ώστε να αποσταλούν σε 
κέντρο ανακύκλωσης στην Αττική.

Υπεράκτια αιολικά πάρκα:

Στις Κυκλάδες μεταξύ 
Σύρου και Νάξου

«Ο κύβος ερρίφθη για τις θαλάσσιες περιοχές που θα φιλοξενήσουν τα πρώ-
τα υπεράκτια αιολικά πάρκα της χώρας», αναφέρει σε δημοσίευμά της η εφη-
μερίδα «Καθημερινή», σημειώνοντας ότι το Εθνικό Πρόγραμμα Ανάπτυξης 
Υπεράκτιων Αιολικών Πάρκων (ΕΠΑΥΑΠ) προκρίνει 12 περιοχές ως δυνητι-
κές για την ανάπτυξή τους, εκ των οποίων οι 6 θα υποδεχτούν σε πρώτη φάση 
έργα με ορίζοντα ανάπτυξης το 2030.

Τα «σκήπτρα» της νέας αγοράς, σύμφωνα με όσα προβλέπει το Εθνικό Πρό-
γραμμα, κρατάει η Κρήτη, όπου προβλέπεται να εγκατασταθούν συνολικά 800 
MW υπεράκτιας αιολικής ισχύος, τα 600 MW στο βορειοανατολικό τμήμα του 
νησιού μεταξύ Αγ. Νικολάου και Σητείας και τα 200 MW ανατολικά της Ση-
τείας. Ακολουθεί το Νότιο Αιγαίο, στη θαλάσσια περιοχή μεταξύ Κω και Ρόδου 
που μπορεί να φιλοξενήσει 550 MW και αμέσως μετά το Βορειοανατολικό 
Αιγαίο στη θαλάσσια ζώνη Λέσβου - Σκύρου - Κύμης, όπου προβλέπεται η 
εγκατάσταση 300 MW.

Η υπεράκτια αιολική ισχύς των Κυκλάδων παρά το υψηλό δυναμικό της, 
περιορίζεται λόγω τουριστικής ανάπτυξης και πιθανολογούμενων κοινωνι-
κών αντιδράσεων στα 250 MW και στην περιοχή μεταξύ Σύρου και Νάξου, 
ενώ στον «χάρτη» των δυνητικών περιοχών μπαίνει και το Ιόνιο που δεν ήταν 
στον αρχικό σχεδιασμό, καθώς δεν συγκαταλέγεται στις περιοχές υψηλού αι-
ολικού δυναμικού.

Το υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας προκειμένου να «τρέξουν» γρή-
γορα τα έργα επανασχεδιάζει, σύμφωνα με αρμόδιες πηγές, το θεσμικό πλαί-
σιο του σταδίου των ερευνών που προβλέπει τη διεξαγωγή τους από τους 
ενδιαφερόμενους επενδυτές.
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Το «Cycladic Identity» είναι η νέα πρωτοβουλία 
του Μουσείου Κυκλαδική Τέχνης, που έχει στό-
χο την προστασία της πολιτιστικής και φυσικής 
κληρονομιάς των Κυκλάδων και τη διατήρηση, 
αποκατάσταση και ανάδειξη της μοναδικής τους 
ταυτότητας. 

Με άξονες προτεραιότητας  τον Πολιτισμό, τη 
Βιοποικιλότητα και την Άυλη Πολιτιστική Κληρο-
νομιά, η πρωτοβουλία λειτουργεί ως πλατφόρμα 
προσέλκυσης και κατανομής πόρων σε προγράμ-
ματα τα οποία υλοποιούνται από φορείς που δρα-
στηριοποιούνται στα νησιά.

«Το Μουσείο Κυκλαδικής Τέχνης δεν θα υπήρχε 
χωρίς τα νησιά των Κυκλάδων και τον Κυκλαδικό 
Πολιτισμό. Το Μουσείο μας πρέπει και μπορεί να 
προσφέρει στις Κυκλάδες, με τρόπο βιώσιμο και 
ουσιαστικό. Έτσι δημιουργήσαμε την πρωτοβουλία 
Cycladic Identity. Νιώθουμε την υποχρέωση να εί-
μαστε μέρος των Κυκλάδων, να τις προστατεύσου-
με, ώστε να διατηρηθεί η κυκλαδική τους ταυτότη-
τα. Στόχος μας είναι να είμαστε κοντά στις τοπικές 
κοινωνίες και να ανακαλύπτουμε τις ανάγκες τους. 
Να είμαστε υποστηρικτές και συνεργάτες. Σε μια 
εποχή που οι τοπικές κοινωνίες στέκονται ευάλω-
τες και ιδιαίτερα εκτεθειμένες σε φαινόμενα της 
σύγχρονης καθημερινότητας όπως ο αυξημένος 
τουρισμός, η εγκατάλειψη των παραδοσιακών πρα-
κτικών, η κλιματική αλλαγή, το Cycladic Identity 
επιδιώκει να παρέχει τα μέσα αλλά και το κίνητρο 
στα νησιά να συμμετέχουν ενεργά στη διατήρηση 
της κληρονομιάς τους, στοιχεία της οποίας έφεραν 

τις τοπικές κοινωνίες από το χθες στο σήμερα και 
διαθέτουν τη δύναμη να τις οδηγήσουν βιώσιμα 
και στο μέλλον», αναφέρει σχετικά η πρόεδρος και 
διευθύνουσα σύμβουλος του Μουσείου Κυκλαδι-
κής Τέχνης Σάντρα Μαρινοπούλου.

Στο ξεκίνημα της δράσης του, το «Cycladic 
Identity» δέχτηκε 24 αιτήσεις προγραμμάτων που 
κάλυπταν γεωγραφικά 14 νησιά των Κυκλάδων. 
Οι αιτήσεις αξιολογήθηκαν και προκρίθηκαν 9 
πρoγράμματα σε 8 νησιά των Κυκλάδων (Αμορ-
γό, Άνδρο, Δονούσα, Ίο, Κέα, Μύκονο, Πάρο και 
Σίκινο). Η υλοποίηση των προγραμμάτων αυτών 
έχει ξεκινήσει και παρακολουθείται μέσα από ανα-
φορές και επισκέψεις στο πεδίο για τη δια ζώσης 
επιβεβαίωση των εργασιών. Η επόμενη περίοδος 
χρηματοδότησης καλύπτει το έτος 2024 και αφο-
ρά προτάσεις που θα υποβληθούν στο πλαίσιο της 
δεύτερης πρόσκλησης που απεστάλη στους φορείς 
τον Σεπτέμβριο. Τα επιλεγμένα προγράμματα θα 
ανακοινωθούν στις αρχές του νέου έτους.

Για την Πάρο, η χρηματοδότηση του «Cycladic 
Identity» αφορά την υλοποίηση του πρώτου στα-
δίου σειράς μελετών και παρεμβάσεων στα Αρχαία 
Λατομεία, που στόχο έχουν την προστασία και 
ανάδειξή τους και την επαναφορά της πρόσβα-
σης επισκεπτών σε αυτά. Πιο συγκεκριμένα στο 
πλαίσιο του χρηματοδοτούμενου προγράμματος 
θα υλοποιηθούν:
1. Αυτοψία από εξειδικευμένο γεωτεχνικό μηχα-

νικό για την αξιολόγηση κατά προτεραιότητα των 
σημείων αυξημένου κινδύνου αστοχίας.

2. Ανάλυση και αξιολόγηση των χαρακτηριστι-
κών στα επίμαχα σημεία για τον προσδιορισμό 
των θέσεων όπου ενδεχομένως απαιτούνται άμε-
σες σωστικές επεμβάσεις.
3. Σύνταξη της μελέτης του προγράμματος της 

ενόργανης παρακολούθησης. Θα εντοπιστούν οι 
θέσεις στις οποίες θα προταθεί η εγκατάσταση των 
οργάνων καταγραφής επιταχύνσεων και μετακι-
νήσεων ώστε να παρακολουθείται η μακροχρόνια 
συμπεριφορά της βραχόμαζας και να ελέγχεται η 
άσκηση στην περιοχή ανθρωπογενών δραστηριο-
τήτων που πιθανόν να επηρεάζουν την ευστάθειά 
της.

Οι παραπάνω δράσεις εκτελούνται υπό τη γενι-
κή εποπτεία της Εφορείας Κυκλάδων από ομάδα 
επιστημόνων με επικεφαλής τον Δρ. Πολιτικό (Γε-
ωτεχνικό) Μηχανικό, κ. Δημ. Εγγλέζο και συνερ-
γάτες του, τους Πολιτικούς Μηχανικούς, κ.κ. Αθ. 
Κοντιζά και Εμμ. Τζαννιδάκη και τον Γεωλόγο, κ. 
Αν. Γοντζέ.

Μουσείο Κυκλαδικής Τέχνης:

Προστασία πολιτιστικής και 
φυσικής κληρονομιάς

ειδήσεις

Ο Αναστάσιος Φαρούπος για 3η συνεχόμενη 
θητεία (2024-2029) θα είναι ο «πρώτος πολίτης» 
στον δήμο Αντίπαρου, αυτή τη φορά όμως με ακό-
μη μεγαλύτερη δύναμη και στήριξη, καθώς ηγή-
θηκε ενός μοναδικού και ενωτικού συνδυασμού 
έχοντας στο πλευρό του και τα μέλη της αντιπολί-
τευσης του 2019.

Έτσι, η εκλογική διαδικασία μπορεί να είχε πε-
ρισσότερο τυπικό παρά ουσιαστικό χαρακτήρα, 
αφού όλοι γνώριζαν το αποτέλεσμα, το αίσθημα 
ευθύνης ωστόσο παραμένει υψηλό για τους εκλεγ-
μένους συμβούλους της νέας δημοτικής αρχής και 
ιδιαίτερα για τον κ. Φαρούπο, ώστε όλοι μαζί να 
καταφέρουν με σκληρή και αποτελεσματική δου-
λειά, βασισμένη στη σύμπνοια και τη συλλογικό-
τητα, να φέρουν σε πέρας τις δεσμεύσεις τους για 
τις ανάγκες και την ανάπτυξη του νησιού.

Στις εκλογές για τον δήμο Αντιπάρου, σε 1.278 
εγγεγραμμένους, ψήφισαν 717 (συμμετοχή 
56,10%). Από τον αριθμό αυτό, τα 653 ψηφοδέλ-
τια ήταν έγκυρα, ενώ βρέθηκαν 34 άκυρα και 30 
λευκά.

Ποιοί εκλέγονται στο νέο δημοτικό 
συμβούλιο Αντιπάρου

Στη σταυροδοσία των υποψήφιων δημοτικών 
συμβούλων, σε πλήρη ενσωμάτωση των εκλογι-
κών τμημάτων, η κατάταξη έχει ως εξής (εκλέγο-
νται οι 13 πρώτοι σύμβουλοι με έντονα γράμμα-
τα)...

Αναλυτικά η σταυροδοσία στο 100% (3/3 Ε.Τ.):

«Αναγέννηση Αντιπάρου» 
(Επικεφαλής: Αναστάσιος Φαρούπος)
 • Παλαιολόγος Δαμιανός 243 ψ.
 • Βιάζη Ελένη 227 ψ.
 • Τριαντάφυλλος Αρτέμιος 209 ψ.
 • Σκούρτης Σωτήριος 196 ψ.
 • Παρούσος Νικόλαος 150 ψ.
 • Ραγκούσης Κωνσταντίνος 104 ψ.
 • Μαριάνος (Μπάκας) Πιπίνος 99 ψ.
 • Κριτσαντώνη Μαγδαληνή 70 ψ.
 • Φαρούπος Χρήστος 60 ψ.
 • Καρανικόλα Αλεξάνδρα 58 ψ.

 • Μπαλάσκα-Καστανιά Ανδριανή 40 ψ.
 • Ρούσσος Θεοδόσιος 38 ψ.
 • Αποστολοπούλου Μαρία 35 ψ.
 • Κυριαζή Ελένη 25 ψ.
 • Κουστουμπέκη Ισαβέλλα 25 ψ.
 • Σιδηρόπουλος Θεοχάρης 22 ψ.
 • Καπούτσος Δαυίδ 18 ψ.
 • Ζαχαρή Ελένη 17 ψ.
 • Μαντζουρίδης Δημήτριος 13 ψ.

Δημοτικές Εκλογές Αντιπάρου:

Με τη στήριξη όλων συνεχίζει στο 
«τιμόνι» ο Αναστάσιος Φαρούπος
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Αριθμός Απόφασης 99/2023,  
30 Μαΐου 2023, ΑΔΑ: 96ΞΜΩΞΓ-8ΩΛ.

Δημοτικό Συμβούλιο Πάρου: Αίτημα του 
ΝΟΠ για παράταση της σύμβασης παραχώ-
ρησης των εγκαταστάσεων με τους ίδιους 
όρους και προϋποθέσεις που ισχύουν.

Θέμα 7ο : Η.Δ. Εισηγητής: κ. Δήμαρχος.

Ο Ναυτικός Όμιλος Πάρου, στο με αρ. πρωτ. 
65/8-5-2023 έγγραφό του, που έλαβε αρ. πρωτ. 
Δήμου Πάρου 6969/8-5-23, αναφέρει:

«Σας επισυνάπτουμε το υπ’ αριθμ. 3620 έγγραφο 
της Ελληνικής Ιστιοπλοϊκής Ομοσπονδίας και πα-
ρακαλούμε όπως στο προσεχές Δημοτικό Συμβού-
λιο εντάξετε ως θέμα συζήτησης το αίτημα του 
ΝΟΠ για παράταση της σύμβασης παραχώρησης 
των εγκαταστάσεών μας έως έτος 2035, με τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις που ισχύουν. Η πα-
ραπάνω παράταση κρίνεται απαραίτητη προκειμέ-
νου να μπορέσουμε να χρηματοδοτηθούμε από 
την Παγκόσμια Ιστιοπλοϊκή Ομοσπονδία για την 
αναβάθμιση των εγκαταστάσεων. Καταλαβαίνεται 
τι σημαίνει για το νησί της Πάρου να καταφέρει να 
γίνει ένα διεθνές προπονητικό ιστιοπλοϊκό κέντρο, 
συγκεντρώνοντας καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους 
αθλητές και παράγοντες από όλες τις χώρες του 
κόσμου, οι οποίοι θα γίνουν πρεσβευτές μας πα-
γκοσμίως». Η Ελληνική Ιστιοπλοϊκή Ομοσπονδία, 
στο υπ’ αριθμ. πρωτ. 3620/26-07-2022 έγγραφό 
της, αναφέρει: «Με χαρά σας ανακοινώνουμε, ότι 
η Ελληνική Ιστιοπλοϊκή Ομοσπονδία, στο πλαίσιο 
υλοποίησης ενός προγράμματος προώθησης του 
αθλήματος και την ανταλλαγή αθλητών, μεταξύ 
των εθνικών αρχών - μελών της Διεθνούς Ιστι-
οπλοϊκή Ομοσπονδίας World Sailing, αποφάσισε 
να εντάξει στο πρόγραμμα την δημιουργία δύο 
διεθνών προπονητικών κέντρων στην Ελλάδα, το 
ένα εξ αυτών στο νησί της Πάρου. Κριτήριο της 
επιλογής αυτής, είναι η γεωγραφική θέση, οι και-
ρικές συνθήκες, η δραστηριότητα των Ναυτικών 
Ομίλων καθώς και η επάρκεια και καταλληλότη-
τα των εγκαταστάσεων τους, για την αναβάθμιση 
των οποίων οι όμιλοι δύναται να ενισχυθούν οι-
κονομικά. Απαραίτητη προϋπόθεση για την υλο-
ποίηση του παραπάνω Προγράμματος, είναι η α) 
θετική αποδοχή των ομίλων, β) η υποβολή master 
plan της αναβάθμισης των εγκαταστάσεων, γ) η 
υποβολή εγγράφων ιδιοκτησιακού καθεστώτος ή 
μακροχρόνιας παραχώρησης των εγκαταστάσεων 
και δ) η υπογραφή σύμβασης μεταξύ των ομίλων 
και της Ε.Ι.Ο. Παρακαλούμε λοιπόν, εφόσον είστε 
σύμφωνοι, να αποστείλετε άμεσα την αποδοχή 
του Ομίλου για ένταξή του στο πρόγραμμα. Μετά 
την ολοκλήρωση όλων των προαναφερομένων η 
Ε.Ι.Ο. θα υποβάλει τις προτάσεις της προς έγκριση 
στα διεθνή όργανα. Ευελπιστώντας στη συνεργα-
σία μας».

Στη συνέχεια η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβου-
λίου κα. Χριστίνα Δαφερέρα - Κάλλους έδωσε τον 
λόγο στον Δήμαρχο Πάρου ο οποίος με την σει-
ρά του έδωσε τον λόγο στον Πρόεδρο του ΝΟΠ κ. 
Ηλία Κουντρομιχάλη να κάνει μια ενημέρωση επί 
του θέματος, πριν την εισήγησή του.

«Το 2019 με την 116 απόφαση το Δημοτικό 
Συμβούλιο καθόρισε ότι οι εγκαταστάσεις του ΝΟΠ 
περιλαμβάνουν ισόγειο κτίριο γραφείων, ισόγειο 
κατάστημα υγειονομικού ενδιαφέροντος αποδυ-
τήρια, χώροι υγιεινής, μπάνια, τουαλέτες, αίθουσα 
θεωρητικής εκπαίδευσης, ισόγεια, αποθήκη σκα-
φών και υλικών καθώς και λυόμενους αποθηκευ-
τικούς χώρους. Και αυτή η απόφαση την όρισε και 
την ονόμασε αθλητική εγκατάσταση σύμφωνα με 
τις διατάξεις της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού. 

Το κομμάτι αυτό το οποίο βρίσκεται ο ΝΟΠ σύμφω-
να με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την 
απόφαση 116/2019 είναι ενιαία αθλητική εγκατά-
σταση. Όλο. Και έτσι έχει παρουσιαστεί και έχουμε 
πάρει απόφαση. Τώρα πάμε στο δια ταύτα. Για ποιο 
λόγο ζητάω την παράταση. Δεν είχα λόγους να την 
ζητήσω γιατί η παραχώρηση λήγει το 2027 όχι το 
25 λήγει το 27 γιατί λόγω κορονοϊού, βγήκε μια 
διάταξη η οποία λένε ότι όλες οι παραχωρήσεις 
και όταν υπάρχουνε καταστήματα μέσα και εκμε-
τάλλευση καταστημάτων, παρατείνονται για δυο 
χρόνια επειδή δεν προλάβανε οι καταστηματάρ-
χες ή αυτοί οι οποίοι αξιοποίησαν τα καταστήματα, 
λήγει το 2027. Επομένως δεν είχα κανένα λόγο 
να το κάνω τώρα και να έρθω τώρα και να δημι-
ουργήσω εδώ αυτή την συζήτηση. Απλώς τι έγινε; 
Το 2022 το καλοκαίρι ήρθε εδώ η Ελληνική Ιστι-
οπλοϊκή Ομοσπονδία. Είχαν έρθει το Φεβρουάριο 
του 2022 επειδή είχαμε κάνει έναν αγώνα εδώ 
το περιφερειακό πρωτάθλημα, είδαν τις εγκατα-
στάσεις μας, είδαν τον όρμο και ξαναεπισκέφτη-
καν οι εκπρόσωποι της Ομοσπονδίας τον Ιούλιο 
πάλι τον Όμιλο. Είχα μια πρόταση από αυτούς, ότι 
εξαιτίας της γεωγραφικής θέσης του νησιού μας, 
εξαιτίας των εγκαταστάσεων του Ομίλου, εξαιτί-
ας των ευνοϊκών ανέμων που ισχύουν στον όρμο 
της Παροικιάς, υπάρχει ο βοριάς με δύναμη αέρα 
αλλά χωρίς κυματισμό και τα λοιπά, εισηγήθηκε 
η Ελληνική Ιστιοπλοϊκή Ομοσπονδία, στη Διεθνή 
Ιστιοπλοϊκή Ομοσπονδία, όπως η Πάρος γίνει ένα 
Διεθνές Ιστιοπλοϊκό Προπονητικό Κέντρο. Η Διε-
θνής Ιστιοπλοϊκή Ομοσπονδία απεδέχθη το αίτημα 
της Ελληνικής Ιστιοπλοϊκής Ομοσπονδίας, ήρθε 
κλιμάκιο της Διεθνούς Ιστιοπλοϊκής Ομοσπονδί-
ας το Μάρτιο του 2023, τώρα δηλαδή στην Πάρο, 
επιθεώρησαν τις εγκαταστάσεις, είδαν όλους τους 
χώρους, μας έκαναν κάποιες υποδείξεις - παρα-
τηρήσεις για τα μπάνια, για τις ντουζιέρες, για 
τις τουαλέτες, για τους αποθηκευτικούς χώρους 
ακόμα και για το κατάστημα μας έκαναν κάποιες 
υποδείξεις, υγειονομικούς χώρους και τα λοιπά. 
Και μας είπαν ότι είναι διατεθειμένοι για την ανα-
βάθμιση των εγκαταστάσεων προκειμένου να γίνει 
ένα διεθνές προπονητικό κέντρο, να μας χρηματο-
δοτήσουν κιόλας. Έθεσαν ως όρο ότι για να γίνει 
αυτό πρέπει να τους παρουσιάσουμε ένα master 
plan των επεμβάσεων των οποίων θα κάνουμε και 
το κόστος το οποίο θα έχουν. Δεύτερον, ήθελαν ένα 
ιδιοκτησιακό καθεστώς. Εμείς τους εξηγήσαμε ότι 
οι εγκαταστάσεις αυτές δεν είναι δικές μας, είναι 
παραχωρημένες από το Δήμο. Ο Όμιλος εδώ είναι 
από το 1992, δεν πιστεύουμε ότι ποτέ εκτός εάν γί-
νει το Πολιτιστικό και καταλάβει και το Πολιτιστι-
κό αυτόν το χώρο ότι θα απομακρυνθεί από εκεί. 
Ναι λέει αλλά εμείς για να χρηματοδοτήσουμε και 
φυσικό είναι γιατί σε όλες τις διαδικασίες έτσι γί-
νεται και μάλιστα στο εξωτερικό, δεν μπορούμε 
να σας δώσουμε φέτος χρήματα ή του χρόνου και 
μετά από δυο χρόνια να μας πείτε ότι ξέρετε κάτι 
δεν έχουμε το χώρο φεύγουμε. Πρέπει να είμαστε 
σίγουροι ότι θα έχετε μια μακροχρόνια μίσθωση 
ή παραχώρηση. Γι’ αυτόν ακριβώς το λόγο έκανα 
αυτό το έγγραφο ώστε να έχω μια παραχώρηση 
από το Δημοτικό Συμβούλιο, από το Δήμο την 
οποία θα τους στείλω, μαζί με τον υπόλοιπο φά-
κελο τον οποίο έχουν ζητήσει, ώστε το αίτημά μας 
να μπει στο Συμβούλιο της Διεθνούς Ιστιοπλοϊκής 
Ομοσπονδίας προκειμένου η Πάρος να γίνει ένα 
διεθνές προπονητικό κέντρο και να έρχονται εδώ 
αθλητές απ’ όλο τον κόσμο, καθ΄ όλη τη διάρκεια 
του έτους, τους έχουμε πει ότι εμείς είμαστε διατε-
θειμένοι αυτούς τους δυο μήνες του καλοκαιριού 
Ιούλιο - Αύγουστο δεν μπορούμε να εξυπηρετή-
σουμε λόγω της κατάστασης του νησιού μας, να 
γίνει ένα διεθνές ιστιοπλοϊκό κέντρο και να έχει 

μια επισκεψιμότητα ειδικά τους χειμερινούς μή-
νες. Έχετε δει τι γίνεται όταν γίνονται αγώνες εδώ 
στην Παροικιά ας πούμε. Αυτή ήταν η ουσία του 
λόγου που σας ζήτησα, που ζητάω σήμερα την πα-
ραχώρηση.

Και ένα μικρό ιστορικό για να προλάβω οποιεσδή-
ποτε ερωτήσεις. Εγώ ανέλαβα τον Όμιλο το 2019, 
πριν γίνω Δημοτικός Σύμβουλος, πριν γίνουν οι 
εκλογές και τα λοιπά. Εδώ ήμασταν θυμάμαι πολ-
λοί συνάδελφοι ήταν εδώ στην αίθουσα, ζήτησα 
τότε μόνος μου εγώ ζήτησα ότι ο Όμιλος είχε προ-
βλήματα. Τα θυμόσαστε τα προβλήματα τα ξέρετε 
όλοι. Είχε μια οφειλή αρκετά μεγάλη η οποία θα 
σας πω πως έχει δημιουργηθεί, βρισκόταν σε ένα 
πλέον ασφυκτικό κλοιό ο οποίος είχε φτάσει στα 
πρόθυρα του λουκέτου. Και όταν κλείνει ένας Όμι-
λος, γιατί μου είχες πει κάτι Κώστα και δεν στο 
απάντησα τότε, είπες εντάξει το πολύ - πολύ κλεί-
νετε τον Όμιλο βάζετε ένα άλλο ΑΦΜ και κάντε 
ένα καινούργιο Όμιλο ας πούμε, δεν είναι έτσι. 
Όταν κλείνει ένας Όμιλος τα περιουσιακά του στοι-
χεία όλα, τα σκάφη δηλαδή τα φουσκωτά και τα 
λοιπά, περιέρχονται στη Γενική Γραμματεία Αθλη-
τισμού, τα παίρνει. Η Γενική Γραμματεία Αθλη-
τισμού θεωρεί τον εξοπλισμό μας, περιουσιακό 
της στοιχείο. Δηλαδή αν κλείναμε εμείς τον Όμιλο 
και λέγαμε ότι εντάξει παιδιά διαγράφουμε τα χρέη 
μας, κλείνουμε τον Όμιλο, οι πιστωτές μας ας μας 
ψάχνουν να μας βρούνε. Ξανανοίγουμε έναν και-
νούργιο όμιλο βάζουμε ένα ΑΦΜ θα μας παίρνανε 
όλα τα περιουσιακά στοιχεία που έχουμε. Και αυτό 
είναι και η περιουσία του Ομίλου τα περιουσιακά 
στοιχεία που έχει, τα σκάφη τα φουσκωτά, ο εξο-
πλισμός και τα λοιπά. Λοιπόν, ο Όμιλος έπρεπε να 
λειτουργήσει. Βάλαμε πλάτη. Πλάτη, γερή πλάτη, 
τα καταφέραμε. Καταφέραμε να ξανακοιτάμε την 
κοινωνία, τους επαγγελματίες της Πάρου με καθα-
ρό πρόσωπο, τους ξοφλήσαμε όλους, καταφέραμε 
να τακτοποιήσουμε τις υποχρεώσεις μας απέναντι 
στο Δήμο, απέναντι στο δημόσιο και απέναντι στο 
ΙΚΑ, οι οποίες ήταν πάρα πολύ μεγάλες. Τα κα-
ταφέραμε, φέραμε σε επιτυχία πάρα πολλές αγω-
νιστικές διακρίσεις, πάρα πολλές, ανεπανάληπτες 
αγωνιστικές διακρίσεις και συνεχίζουμε. Και επί-
σης έχουμε προσελκύσει ένα πολύ μεγάλο αριθμό 
μικρών παιδιών. Ήδη χθες πήγαμε στα δημοτικά 
σχολεία, αύριο πάμε στο 2ο δημοτικό, θα πάμε σε 
όλα τα δημοτικά σχολεία, τα παιδιά έρχονται κατά 
δεκάδες στον Όμιλο. Τους αρέσει η θάλασσα, τους 
αρέσει η ιστιοπλοΐα. Και να ξέρετε κάτι, αυτά τα 
παιδιά που έρχονται, ο Όμιλος τους παρέχει σκά-
φος, πανιά, εξοπλισμό, ντους, τα πάντα όλα, 50 
ευρώ το μήνα. Εάν μου βρείτε Σωματείο που έχει 
με όλα αυτά που παρέχει ο Όμιλος, πιο φτηνή συν-
δρομή γιατί είχα υποσχεθεί εδώ το 2019, ότι αν μας 
παραχωρήσετε εμείς θα κάνουμε κοινωνική πολι-
τική στον Όμιλο. Δεν θα αυξήσουμε τις συνδρομές 
και πραγματικά για 5 χρόνια, οι συνδρομές είναι 
οι ίδιες. Δεν έχει αυξηθεί ούτε ένα ευρώ, και θα 
συνεχίσουν να είναι ίδιες. Ο Όμιλος έχει 120.000 
ευρώ, 115-120.000 ευρώ το χρόνο έξοδα. Μέχρι 
σήμερα γιατί είχαμε και τις παλαιές οφειλές μέσα 
εκεί. Τα 40.000 ευρώ ο Όμιλος είναι από την αξι-
οποίηση του καταστήματος. Τα άλλα 40.000 ευρώ 
είναι από τις συνδρομές των αθλητών που έχουμε. 
Τα υπόλοιπα προσπαθούμε με χίλιους τρόπους, με 
φίλους, με χορηγούς, με οποιοδήποτε, με εκδηλώ-
σεις, με οποιοδήποτε τρόπο να μπορέσουμε να τα 
εισπράξουμε να τα βγάλουμε για να πληρώσουμε 
τις υποχρεώσεις τις προηγούμενες και για να προ-
χωρήσει γιατί έχουμε τόσα πολλά έξοδα σε αναλώ-
σιμα υλικά κάθε μέρα μας σπάνε δυο κατάρτια ή 
μας σκίζονται δυο πανιά. Ένα κατάρτι έχει 7 κατο-
στάρικα και ένα πανί 500 ευρώ. Είναι πανάκριβη 
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η ιστιοπλοΐα, είναι πολύ ακριβός ο εξοπλισμός. Δεν 
έχουμε ζητήσει τα 4 χρόνια, εκτός από τη διοργά-
νωση που μας βοήθησε ο Δήμος, εκτιμώντας την 
διάθεση του καταστήματος που μας είχε κάνει και 
μας χρηματοδοτεί, χρηματοδότηση από το Δήμο, 
που παίρνουν όλα τα άλλα Αθλητικά Σωματεία και 
καλά κάνουν, και είναι και μικρή και πρέπει να 
τους δώσετε και μεγαλύτερη ακόμη.

Πως δημιουργήθηκε αυτό το χρέος γιατί θα με 
ρωτήσετε, γιατί το έψαξα πάρα πολύ καιρό. Μόνο 
80.000 έχει κοστίσει η κατασκευή του καταστήμα-
τος. Γιατί μιλάτε όλοι για κατάστημα. Αλλά δεν 
ξέρετε, το κατάστημα αυτό δεν υπήρχε. Ήταν οι-
κόπεδο, ένα οικόπεδο ήταν, χώμα. Το έφτιαξε όχι 
εγώ, δεν το έφτιαξα εγώ, το έφτιαξε ο Όμιλος όμως. 
Ο Όμιλος το έφτιαξε από την αρχή πέτρα - πέτρα. 
Ο εξοπλισμός, οι κουζίνες, οι καφετιέρες, οι φούρ-
νοι, τα πάντα που έχει μέσα, έχουν αγοραστεί από 
τον Όμιλο. Τα υλικά, τσιμέντα, μάρμαρα, πλάκες, 
τα πάντα, έχουν γίνει από τον Όμιλο. Θα μου πείτε 
καλά έκανε; Καλώς ή κακώς το έκανε, το έφτιαξε 
το κατάστημα αυτό. Δεν υπήρχε κατάστημα εκεί, 
δεν υπήρχε δημοτικό κατάστημα που το έδωσε 
στον Όμιλο. Υπήρχε ένα οικόπεδο του Δήμου, που 
του έδωσε το οικόπεδο ο Δήμος στον Όμιλο και 
ο Όμιλος έφτιαξε ένα κατάστημα. Το νομιμοποίη-
σε, είναι νόμιμο, έβγαλε άδεια, έχει νόμιμη άδεια 
λειτουργίας του, και είναι η κύρια πηγή, η κύρια 
πηγή που χρηματοδοτεί την ύπαρξη, την ύπαρξη 
του Ομίλου όχι τη λειτουργία, την ύπαρξη του Ομί-
λου. Χωρίς τα έσοδα από το κατάστημα ο Όμιλος 
δεν μπορεί να λειτουργήσει. Δυστυχώς δεν μπορεί 
να λειτουργήσει είναι πολλά τα έξοδα, και χωρίς 
τα χρέη, γιατί τα χρέη τα τελειώσαμε. Και ένα τε-
λευταίο που ήταν το ΙΚΑ κάναμε προσφυγή στο 
δικαστήριο και να φανταστείτε κερδίσαμε και την 
απόφαση του και μας έβγαλε θετική απόφαση το 
δικαστήριο, κερδίσαμε και το πρόστιμο δηλαδή, 
πρωτοφανές να σβήσουνε. Αντιλαμβανόμενο και 
το δικαστήριο ότι δεν είμαστε καμιά επιχείρηση 
που πήγε να κλέψει το ΙΚΑ, είναι μια κοινωφε-
λής επιχείρηση, παράγει έργο, με τα παιδιά και τα 
λοιπά, και μας αφαίρεσε και το πρόστιμο. Θα μου 
πείτε, γιατί το άκουσα και αυτό και επειδή πριν 
έρθουμε σε αυτή τη συζήτηση έκανα μια επαφή 
με όλους τις παρατάξεις τις δημοτικές, την Δημο-
τική Αρχή, την Λαϊκή Συσπείρωση και ακόμη και 
την παράταξη του κυρίου Μπιζά που θα διεκδι-
κήσει το Δήμο. Και όλοι με ρώτησαν μα καλά τι 
έκανες ας πούμε για το χρέος το προηγούμενο, 
δεν αναζήτησες ευθύνες; Όχι δεν αναζήτησα ευ-
θύνες. Απλώς προσπάθησα να δω αν υπάρχουν 
ευθύνες. Αν υπάρχουν δηλαδή, αν υπήρχε κακο-
διαχείριση με την πονηρή πλευρά. Εγώ είδα ότι τα 
έξοδα τα οποία είχαν χαλαστεί ήταν υπέρογκα και 
ήταν φυσικό. Και ο τρόπος λειτουργίας του κατα-
στήματος που το δούλευε το κατάστημα ο ίδιος ο 
όμιλος, πήγαιναν δηλαδή οι ίδιοι και φτιάχνανε 
καφέδες ή γεύμα ή οτιδήποτε και σέρβιραν, και 
κάνανε και εισπράττανε, τους έφερε σε αυτήν την 
κατάσταση. Προτίμησα να λήξουμε όλη αυτήν την 
ιστορία με μια ηρεμία, να σταματήσει ο διασυρμός 
στην κοινωνία του Ομίλου, γιατί τα θυμόσαστε ότι 
ο Όμιλος είχε διασυρθεί πάρα πολύ στην κοινωνία, 
να σταματήσει ο διασυρμός γιατί αν συνέχιζε ο δι-
ασυρμός κανείς δεν θα μας βοηθούσε, γιατί κανείς 
δεν πάει να βοηθήσει έναν Όμιλο που αρχίζουνε 
και είναι στα δικαστήρια ή σε δίκες για έτσι για από 
εδώ και από εκεί. Τελικά απεδείχθη ότι ο τρόπος 
αυτός που επιλέξαμε, γιατί δεν τον επέλεξα μό-
νος μου, ήμαστε ένα Συμβούλιο 9 άτομα, ήμασταν 
ένα Συμβούλιο 9 άτομα, τώρα είμαστε 11 άτομα, 
ανοίξαμε τον Όμιλο ακόμα περισσότερο στην κοι-
νωνία, είμαστε 11 άτομα, 11 Παριανοί, 11 Παροι-

κιώτες και ο Όμιλος εξυπηρετεί 95% παιδιά από 
την Παροικιά, έχει 300 παιδιά της Παροικιάς. 300 
παιδιά της Παροικιάς, είτε στην ιστιοπλοΐα, είτε 
στη κολύμβηση και προσπαθήσαμε με όλες μας 
τις δυνάμεις και φέραμε αυτά τα αποτελέσματα. 
Αυτό ζητάω από εσάς, είμαι έτοιμος να σας απα-
ντήσω σε οποιαδήποτε ερώτηση θέλετε, αλλά να 
ξέρετε κάτι: Η προσφορά που έχει ο Ναυτικός Όμι-
λος στην Παροικιά είναι ανεκτίμητη. Είναι το μο-
ναδικό κύτταρο που προσφέρει στη νεολαία τόσα 
πολλά πράγματα. Όλα τα Σωματεία προσφέρουν, 
όλα τα αθλητικά Σωματεία προσφέρουν. Προχθές 
κάναμε τη βράβευση. Είδατε πόσα παιδιά έχουν 
καταφέρει και έχουν μπει στα Πανεπιστήμια. Και 
πόσα θα καταφέρουν ακόμα. Πόσα έχουν μπει στο 
παρελθόν. Παιδιά συμπολιτών μας εδώ, που αυτή 
τη στιγμή είναι δικηγόροι, μηχανικοί, γιατροί. Από 
τον Όμιλο. Ποιος άλλος μπορεί να τα κάνει αυτά 
τα πράγματα; Τα παιδιά ερχονται να αγωνιστούν 
και δεν γίνονται όλοι πρωταθλητές προς Θεού, 
δεν γίνονται. Και μόνο η ενασχόλησή τους με τη 
θάλασσα, και μόνο αυτό που βλέπετε κάθε μέρα 
στον όρμο αυτό, αλλά όμως ο Όμιλος αυτός τα 
έφερε έτσι η τύχη να γεννάει πρωταθλητές. Να το 
σταματήσουμε; Επειδή γίνεται πολύ λόγος για το 
κατάστημα. Ακούστε να σας πω κάτι. Δεν με ενδι-
αφέρει, όχι εμένα, δεν μας ενδιαφέρει τον Όμιλο, 
ποιος θα πάρει το κατάστημα. Ας το πάρει και ο 
οποιοσδήποτε ας πούμε. Εμείς τη χρηματοδότηση 
θέλουμε. Τους όρους. Να ξέρετε κάτι ότι στο κατά-
στημα τους όρους που έχουμε βάλει, δεν υπάρχουν 
όροι σε άλλο κατάστημα. Να διαρκεί καθ’ όλη τη 
διάρκεια του έτους. Ποιο κατάστημα είναι ανοιχτό 
παραλιακό όλη τη διάρκεια του έτους; Κανένα στην 
Παροικιά. Να παρέχει έκπτωση 20% στους αθλη-
τές και σε όλα τα μέλη. Τα μέλη αυτή τη στιγμή 
έχουν φτάσει 280, ψήφισαν 117. Να μην κάνει 
χρήση μουσικής. Πείτε μου εσείς τώρα σε παραλι-
ακά καταστήματα, σε αυτά τα λεγόμενα beach bar, 
ποιος έχει θέσει τέτοιους όρους. Να μην λειτουργεί 
τις νυχτερινές ώρες. Ο Όμιλος 7 η ώρα κλείνει το 
κατάστημα. Δηλαδή τη στιγμή που δεν υπάρχουν 
παιδιά μέσα στον Όμιλο το κατάστημα κλείνει. Να 
παρέχει φύλαξη καθ’ όλη τη διάρκεια του θέρους, 
επειδή τώρα μαζεύονται εκεί από πίσω στο οικό-
πεδο οι Ρομά αυτά που λέγαμε προηγουμένως και 
λεηλατούν όπου μπουν, τον έχουμε υποχρεώσει 
να έχει φύλακα όλο το καλοκαίρι, όλους τους κα-
λοκαιρινούς μήνες μέσα, να προσέχει τον Όμιλο. 
Και επίσης κάναμε και το σημαντικό, διαχωρίσαμε 
όλες τις δαπάνες που υπάρχουν από ρεύμα, νερό 
και τα λοιπά, άλλες του καταστήματος, άλλες του 
Ομίλου. Τα οποία το κατάστημα πληρώνει το κατά-
στημα και ο Όμιλος πληρώνει τις δικές του. Εμείς 
τα πληρώνουμε όλα εκεί. Πληρώνουμε τα πάντα. 
Δηλαδή ένα χαρακτηριστικό να σας πω το γήπεδο 
της Παροικιάς είχε το 2022 15.000 λογαριασμό 
ρεύμα. Μόνο ρεύμα. Εμείς δεν έχουμε τίποτα. Ό,τι 
έχουμε το πληρώνουμε. Και δεν ξέρω πόσο νερό 
είχε από τη ΔΕΥΑΠ. Τα πληρώνει ο Δήμος αυτά. 
Εμείς τα πληρώνουμε μόνοι μας. Να σας πω τώρα 
για άλλα Σωματεία τι χρηματοδότηση έχουν πά-
ρει και από που; Όση και να έχουν πάρει είναι 
λίγη γι’ αυτό που κάνουνε. Σας το λέω, όση και 
να έχουν πάρει χρηματοδότηση είναι λίγη γι’ αυτό 
που προσφέρουν. Και ο Ναϊάς αυτό που προσφέρει 
στα παιδάκια και τα Αθλητικά Σωματεία τα άλλα 
του νησιού. Βοηθήστε μην κλείσει ο Όμιλος. Μην 
γίνετε η αιτία ο Όμιλος να σταματήσει τη λειτουρ-
γία του».

Στη συνέχεια τον λόγο πήρε ο Δήμαρχος κ. Μάρ-
κος Κωβαίος, ο οποίος είπε:

«Δεν είναι εύκολο το θέμα αυτό. Το εύκολο ξέ-

ρετε ποιο είναι; Η απόφαση του Δήμου ότι πρέπει 
να βοηθήσει τα Αθλητικά Σωματεία και τα Πολι-
τιστικά Σωματεία. Γιατί παράγουν ένα έργο. Αυτό 
είναι το εύκολο. Το δεύτερο πράγμα που πρέπει να 
διασφαλίσει ο Δήμος είναι τη δημοτική περιουσία. 
Το τρίτο που πρέπει να διασφαλίσει ο Δήμος είναι 
τη διαφάνεια. Αυτή την εξίσωση έχουμε να λύ-
σουμε σήμερα. Και να πάμε και στο δια ταύτα. Η 
δημοτική περιουσία πρέπει να αξιοποιείται με τον 
καλύτερο τρόπο. Και πάλι υπάρχει και ένα άλλο 
ερώτημα. Είναι μεγάλης αξίας η προσφορά προς 
την νεολαία; Τι έχει μεγαλύτερη αξία; Το νούμε-
ρο; Ή τα παιδιά; Πάμε στο τρίτο θέμα η διαφάνεια. 
Πως διασφαλίζεται η διαφάνεια; Με όρους. Με 
σωστούς όρους τους οποίους θα διασφαλίζουν και 
την προβολή του αθλητισμού και τη διαφάνεια και 
τη δημοτική περιουσία. Αυτές είναι οι γενικές σκέ-
ψεις τις οποίες πρέπει να κάνουμε όλοι μας για 
να μπορούμε να αποφασίσουμε. Αυτή τη στιγμή 
έρχεται μια Ομοσπονδία και κάνει μια πολύ μεγά-
λη, μια πολύ σοβαρή πρόταση προς το νησί μας. 
Που τουλάχιστον για όσους ασχολούνται παλαιό-
τερα με τον αθλητισμό είναι όνειρο το να γίνει ένα 
μεγάλο προπονητικό κέντρο το οποίο το χάσαμε 
και ήταν δική μας πρόταση τότε του γυμναστικού 
συλλόγου με το Ελλάδα 2004. Έχουμε καταπληκτι-
κές θαλάσσιες πίστες, και πρέπει να αξιοποιηθούν. 
Αυτό με οποιοδήποτε τρόπο πρέπει να γίνει. Με 
οποιοδήποτε τρόπο. Θα μπορούσε να γίνει μέσω 
του Δήμου. Οι Ομοσπονδίες όμως δεν συνεργά-
ζονται με τους Δήμους. Οι Ομοσπονδίες συνερ-
γάζονται με τα Σωματεία τα οποία ανήκουν στην 
Ομοσπονδία. Άλλος ένας γρίφος που πρέπει να 
απαντηθεί. Έχουμε όμως και ένα υγειονομικό κα-
τάστημα που έχει και το εξής: Αυτό το υγειονομικό 
κατάστημα όπως είπε και ο Πρόεδρος, φτιάχτη-
κε όχι εξ’ ολοκλήρου σε ένα οικόπεδο δημοτικό, 
υπήρχε μια υποδομή, και ο Δήμος τότε που ήμουν 
εγώ Αντιδήμαρχος, πρόσφερε αρκετά όσα μπορού-
σε. Όσα μπορούσε. Δεν θα μπορούσε όμως να το 
φέρει στο επίπεδο που ήρθε τώρα, γιατί ξέρουμε 
και γνωρίζουμε όλοι τις αγκυλώσεις που έχει ένα 
δημόσιο έργο. Άρα ένα μεγάλο ποσοστό το κατά-
στημα αυτό κατασκευάστηκε από τους ανθρώπους 
του Ναυτικού Ομίλου. Άλλο ένα θέμα. Πάμε και 
σε άλλο, μέσα στην άδεια των αθλητικών χώρων 
περιλαμβάνει και το κατάστημα υγειονομικού εν-
διαφέροντος. Το περιλαμβάνει. Η καλύτερη σκέψη 
θα ήταν η εξής, η πιο ορθολογιστική σκέψη. Το 
μεγάλο μας στοίχημα είναι αυτή τη στιγμή να μην 
χάσουμε το προπονητικό κέντρο. Άρα λοιπόν οι 
αθλητικές εγκαταστάσεις πρέπει να δοθούν αλλά 
με τι είπαμε; Με σοβαρούς όρους προς το Ναυτικό 
Όμιλο για να μπορέσει να γίνει αυτό το μεγάλο 
προπονητικό κέντρο που θα γίνει σε δυο σημεία 
της Ελλάδος. Μην το χάσουμε άλλη μια φορά. Το 
άλλο θέμα είναι το κατάστημα το υγειονομικό που 
σας λέω ότι ανήκει μέσα σε αυτό το χώρο, δυστυ-
χώς ή ευτυχώς για να πάρει το αθλητικό, αυτή η 
αθλητική εγκατάσταση για να μπει σε κατηγορία 
και να αδειοδοτηθεί το περιλαμβάνει μέσα τα 400 
τόσα τετραγωνικά που ορίζει τι είναι. Λοιπόν όλα 
αυτά πρέπει να μας προβληματίσουν, και να μπο-
ρούμε να τα δέσουμε. Η καλύτερη πρόταση είναι 
η εξής, που την έχω συζητήσει και με τον Κώστα 
τον Ροκονίδα, και με τους Δημοτικούς Συμβού-
λους της δικής μας παράταξης. Ότι οι αθλητικές 
εγκαταστάσεις να δοθούν στο χρόνο που μας πει η 
Ομοσπονδία ότι μπορεί και να χρηματοδοτήσει το 
Αθλητικό Κέντρο αυτό, και το κατάστημα να συζη-
τηθεί ξανά όταν λήξει η σύμβαση που υπάρχει ως 
υγειονομικό κατάστημα δηλ το 2025 ή το 2027 αν 
υπολογίσουμε και τα δυο χρόνια του Covid».

πρακτικό Δ/Σ
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Η παράταξη «Μπροστά το Νότιο Αιγαίο» του νυν 
περιφερειάρχη Γιώργου Χατζημάρκου -με στήριξη 
της Ν.Δ.- επικράτησε στις εκλογές της 8ης Οκτω-
βρίου λαμβάνοντας ποσοστό 66,30% (το δεύτερο 
μεγαλύτερο στις περιφέρειες της χώρας μετά το 
78,31% που πήρε ο Σταύρος Αρναουτάκης στην 
Κρήτη). Την δεύτερη θέση κατέλαβε ο Νικηφόρος 
Παπανικόλας (με στήριξη του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ) με 
15,19%, ενώ ακολούθησαν η Χρύσα Καραγιάννη 
(με στήριξη του ΣΥΡΙΖΑ) με 10,92% και ο Γιάννης 
Αγγέλου (με στήριξη του Κ.Κ.Ε.) με 7,59% και 3 
έδρες.

Στο σύνολο της περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου, σε 
323.265 εγγεγραμμένους, ψήφισαν οι 180.644 
(συμμετοχή 55,84%), από τα οποία 168.449 ψη-
φοδέλτια ήταν έγκυρα, 6.109 άκυρα και 6.086 
λευκά. Αναλυτικά έλαβαν:

 • «Μπροστά το Νότιο Αιγαίο» - Χατζημάρκος: 
66,30% (111.683 ψήφοι και 30 έδρες).

 • «Νέα Εποχή στο Νότιο Αιγαίο» - Παπανικό-
λας: 15,19% (25.586 ψήφοι και 7 έδρες).

 • «Ανοιχτοί Ορίζοντες στο Νότιο Αιγαίο» -  
Καραγιάννη: 10,92% (18.395 ψήφοι και 5 έδρες).

 • «Λαϊκή Συσπείρωση Νοτίου Αιγαίου» -  
Αγγέλου: 7,59% (12.785 ψήφοι και 3 έδρες).

Ξεχώρισε το ποσοστό της Λαϊκής 
Συσπείρωσης στην Π.Ε. Πάρου

Πέραν της αναμενόμενης πρωτιάς του Γιώργου 
Χατζημάρκου (με ποσοστό 60,25%) στην Ενότητα 
Πάρου-Αντιπάρου, το εκλογικό αποτέλεσμα που 
ξεχώρισε ήταν το ποσοστό 19,25% που έλαβε η 
Λαϊκή Συσπείρωση αυξάνοντας ακόμη περισσότε-
ρο το 13,16% που είχε το 2019.

Στην Π.Ε. Πάρου, σε 14.907 εγγεγραμμένους, 
ψήφισαν 8.675 (συμμετοχή 58,19%), από τα οποία 
7.875 ψηφοδέλτια ήταν έγκυρα, 382 άκυρα και 
418 λευκά. Αναλυτικά έλαβαν:

 • «Μπροστά το Νότιο Αιγαίο» -  
Χατζημάρκος: 60,25% (4.745 ψήφοι - 1 έδρα).

 • «Λαϊκή Συσπείρωση Νοτίου Αιγαίου» - 
Αγγέλου: 19,25% (1.516 ψήφοι - 1 έδρα).

 • «Ανοιχτοί Ορίζοντες στο Νότιο Αιγαίο» - 
Καραγιάννη: 13,82% (1.088 ψήφοι - 0 έδρες).

 • «Νέα Εποχή στο Νότιο Αιγαίο» -  
Παπανικόλας: 6,68% (526 ψήφοι - 0 έδρες).

Εκλέγονται Βαζαίος Πετρόπουλος και 
Ηλέκτρα Ροκονίδα

Σε ότι αφορά την σταυροδοσία των υποψήφιων 
περιφερειακών συμβούλων (σε ενσωμάτωση 30 
εκλογικών τμημάτων από τα 33 συνολικά), πρώτοι 
και σε εκλόγιμη θέση είναι ο Βαζαίος Πετρόπουλος 
από την παράταξη «Μπροστά το Νότιο Αιγαίο» και 
η Ηλέκτρα Ροκονίδα από τον συνδυασμό «Λαϊκή 
Συσπείρωση Νοτίου Αιγαίου».

Αναλυτικά η σταυροδοσία 
στο 91% (30/33 Ε.Τ.):

«Μπροστά το Νότιο Αιγαίο» 
(Επικεφαλής: Γιώργος Χατζημάρκος)

 • Πετρόπουλος Βαζαίος  1.667 ψ.
 • Καβάλλης Εμμανουήλ  1.572 ψ.
 • Πετρόπουλος Ιωάννης  1.175 ψ.
 • Τριβυζά Μαρία  774 ψ.
 • Πανωρίου Μαργαρίτα  517 ψ.

«Λαϊκή Συσπείρωση Νοτίου Αιγαίου» 
(Επικεφαλής: Γιάννης Αγγέλου)

 • Ροκονίδα Ηλέκτρα  1.056 ψ.
 • Αντωνίου Γεώργιος-Αντώνιος  415  ψ.

«Ανοιχτοί Ορίζοντες στο Νότιο Αιγαίο» 
(Επικεφαλής: Χρύσα Καραγιάννη)

 • Σταυριανός Εμμανουήλ  436 ψ.
 • Γρηγοράσκου Φίλια  334 ψ.
 • Φερεντίνου Στυλιανή  240 ψ.
 • Ρούσσος Κωνσταντίνος  233 ψ.

«Νέα Εποχή στο Νότιο Αιγαίο» 
(Επικεφαλής: Νικηφόρος Παπανικόλας)

 • Κρητικός Αντώνιος  277 ψ.
 • Αναγνωστοπούλου Μαργαρίτα  127 ψ.
 • Κακλαμάνος Πάρις  43 ψ.
 • Ρήγκος-Ζηττέν (Ραγκούσης) Ιωάννης  31ψ.

(* Την τελική σταυροδοσία μπορείτε να την δείτε 
στην ηλεκτρονική μας ιστοσελίδα,  
www.fonitisparou.gr, όπως ανακηρυχθεί από το 
Πρωτοδικείο Σύρου).

Δήλωση Γιώργου Χατζημάρκου

Η επανεκλογή του Γιώργου Χατζημάρκου για 3η 
συνεχόμενη θητεία στη θέση του περιφερειάρχη 
Νοτίου Αιγαίου είναι γεγονός και ο ίδιος, μετά από 
την άνετη επικράτησή του από την πρώτη Κυρια-
κή, με μία λιτή ανάρτησή του ανέφερε:

«Η εμπιστοσύνη των πολιτών είναι η πιο μεγάλη 
τιμή για έναν πολιτικό. Είναι αυτή η τόσο ξεχω-
ριστή τιμή, ταυτόχρονα και στιγμή, της δικαίωσης 
για κάθε κόπο, για κάθε αγώνα, για κάθε μάχη, για 
κάθε αγωνία, για κάθε ξενύχτι.

Μέσα από την καρδιά μου, θέλω να πω σε κάθε 
νησιώτη, σε κάθε νησί μας, ένα πολύ μεγάλο ευ-
χαριστώ και να τους πω ότι πιστός στην εντολή 
τους θα είμαι πάντα ο Γιώργος Χατζημάρκος που 
ξέρουν».

Δήλωση Βαζαίου Πετρόπουλου

Ο πρώτος σε ψήφους στην Π.Ε. Πάρου με τα 
καταμετρημένα εκλογικά τμήματα, Βαζαίος Πε-
τρόπουλος, από την παράταξη του περιφερειάρχη, 
εκλέγεται όπως όλα δείχνουν για πρώτη φορά και 
ο ίδιος σε δήλωσή του στη «ΦτΠ» ανέφερε:

«Με βαθιά ευγνωμοσύνη και χαρά απευθύνομαι 
σε όλες και όλους, Παριανούς και Αντιπαριώτες, 
που με τίμησαν με την ψήφο τους και με ανέδει-
ξαν πρώτο στην Περιφερειακή Ενότητά μας, εκ-

φράζοντας ένα μεγάλο 
ευχαριστώ για τη στήρι-
ξη και την εμπιστοσύνη 
τους. Παράλληλα, ευχα-
ριστώ τον περιφερειάρχη 
Νοτίου Αιγαίου, Γιώργο 
Χατζημάρκο, τον οποίο 
συγχαίρω και δημόσια 
για την επανεκλογή του, 
αλλά και όσους συνεργά-
τες και εθελοντές ήταν δι-
πλά μου το προηγούμενο 
διάστημα.

Στόχος μου ήταν, είναι και θα είναι η πρόοδος και 
ευημερία των νησιών μας και σε αυτή την κατεύ-
θυνση θα συνεχίσω να αγωνίζομαι και από τη θέση 
του Επάρχου, έχοντας επίγνωση των ευθυνών και 
των προβλημάτων. Χωρίς υπερβολές και ουτοπικές 
υποσχέσεις, θα επιδιώξω να συμβάλλω σημαντικά 
στην επίλυση των ζητημάτων εκείνων που δυσκο-
λεύουν τη ζωή των κατοίκων της Πάρου και της 
Αντιπάρου, σε συνεργασία με τις αντίστοιχες δη-
μοτικές αρχές των κ.κ. Μπιζά και Φαρούπου, ξεκι-
νώντας από εκείνα που θεωρώ ότι πρέπει άμεσα ν’ 
αντιμετωπιστούν.

Συνεχίζουμε μαζί μπροστά! Για την Πάρο και την 
Αντίπαρο!».

Δήλωση Ηλέκτρας Ροκονίδα

Για δεύτερη συνεχόμε-
νη θητεία ως περιφερεια-
κή σύμβουλος Νοτίου Αι-
γαίου, με τον συνδυασμό 
της Λαϊκής Συσπείρω-
σης, θα εκπροσωπήσει τα 
νησιά της Πάρου και της 
Αντιπάρου η Ηλέκτρα 
Ροκονίδα, η οποία σε 
δήλωσή της στη «ΦτΠ» 
ανέφερε:

«Θα θέλαμε να ευχαρι-
στήσουμε όσες και όσους 

μας στήριξαν με τη ψήφο τους στην Πάρο και στην 
Αντίπαρο.

Μέσα στο γενικό αρνητικό αποτέλεσμα των εκλο-
γών, όπου επιβεβαιώνεται ότι ο αρνητικός συσχε-
τισμός δυνάμεων στην κεντρική πολιτική επιδρά 
και στην Τοπική Διοίκηση, η αύξηση της δύναμης 
και του ποσοστού της Λαϊκής Συσπείρωσης στην 
Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου  από το 2019, όπου από 
το 5,8% έφτασε το 7,59%, μας γεμίζει ελπίδα και 
δύναμη για να συνεχίσουμε.

Ιδιαίτερη χαρά και ευθύνη με γεμίζει προσωπικά 
το αποτέλεσμα της δικής μας Περιφερειακής Ενό-
τητας Πάρου-Αντιπάρου αγγίζοντας το 19,25%, 
όπου το ψηφοδέλτιο μας στηρίχτηκε μαζικά κατά 
εκατοντάδες απ’ τον κόσμο, αποδεικνύοντας μας 
ότι κατανοούν το ποιός τελικά πραγματικά αντιπα-
λεύει και μάχεται την πολιτική που είναι απέναντι 
στα συμφέροντα των νησιών μας. 

Η Πάρος και η Αντίπαρος έδωσε δύναμη στη δύ-
ναμη της. Θα συνεχίσουμε μέσα και έξω από τα 
Συμβούλια να βάζουμε πλάτη στα λαϊκά συμφέ-
ροντα με ουσιαστική έννοια για την ικανοποίηση 
των λαϊκών αναγκών, με ταυτόχρονη προστασία 
του περιβάλλοντος και του φυσικού κάλλους των 
κυκλαδίτικων νησιών μας».

Περιφερειακές Εκλογές Νοτίου Αιγαίου:

Επανεκλογή Χατζημάρκου, δεύτερη η 
Λαϊκή Συσπείρωση στην Π.Ε. Πάρου

http://www.fonitisparou.gr
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Ο Κώστας Μπιζάς θα είναι αυτός που θ’ ανα-
λάβει από την 1η Ιανουαρίου 2024 καθήκοντα 
νέου δημάρχου Πάρου, έπειτα από την εμφατική 
νίκη του συνδυασμού του «Πάρος με Ευθύνη και 
Ενότητα» στις δημοτικές εκλογές της 8ης Οκτω-
βρίου, καταγράφοντας ποσοστό 51,64% και όχι 
μόνο επικράτησε από την πρώτη Κυριακή, αλλά 
λαμβάνει καθαρή εντολή από τον Παριανό λαό 
για αλλαγή πορείας την προσεχή πενταετή θητεία. 

Παράλληλα, η μεγάλη νίκη για τον Κώστα Μπιζά, 
τους νεοεκλεγμένους (δημοτικούς και τοπικούς) 
συμβούλους του, αλλά και τους συνεργάτες του, 
δημιουργεί υψηλές προσδοκίες και νέες ελπίδες 
για καλύτερες ημέρες στον τρόπο διαχείρισης των 
σοβαρών ζητημάτων που ταλανίζουν το νησί και 
που η νέα δημοτική αρχή θα βρεθεί αντιμέτωπη με 
το... καλημέρα, γνωρίζοντας ότι δεν υπάρχει περί-
οδος χάριτος και περισσότερος χρόνος για χάσιμο.

Στο πλαίσιο αυτό -όπως άλλωστε ανέφερε και 
καθ’ όλη τη διάρκεια της προεκλογικής περιόδου- 
ο Κώστας Μπιζάς και οι εκλεγμένοι σύμβουλοί του 
καλούνται να πορευθούν με ευθύνη και ενότητα 
στη νέα «εποχή» του δήμου Πάρου, θέτοντας ως 
άμεση προτεραιότητα τη βελτίωση της καθημερι-
νότητας του πολίτη και φυσικά να φανούν αντάξιοι 
των περιστάσεων και των δύσκολων προκλήσεων.

Από εκεί και πέρα, όσο αναφορά τους άλλους 
δύο δημοτικούς συνδυασμούς, «Πάρος, Επιμένου-
με στην Πράξη» με επικεφαλής τον Μάρκο Κωβαίο 
και «Λαϊκή Συσπείρωση Πάρου», με επικεφαλής 
τον Κώστα Ροκονίδα, αμφότεροι συρρικνώθηκαν 
εκλογικά και λαμβάνουν από 5 έδρες στη σύνθεση 
του νέου δημοτικού συμβουλίου. Στη προκειμένη 
περίπτωση αναγνώσεις και αιτίες για το συνολικό 
εκλογικό αποτέλεσμα υπάρχουν και θα αναλυ-
θούν σε επόμενο φύλλο της «ΦτΠ», αφότου υπάρ-
ξει και η επίσημη ανακήρυξη των αποτελεσμάτων 
και των σταυροδοσιών.

Το εκλογικό αποτύπωμα και οι διαφορές

Στα επίπεδα του 2019 κυμάνθηκε η συμμετοχή 
των πολιτών - ψηφοφόρων που προσήλθε στις 
κάλπες για τον δήμο Πάρου, καθώς σε 13.629 
εγγεγραμμένους, ψήφισαν 7.958 (συμμετοχή 
58,39%). Από τον αριθμό αυτό, τα 7.674 ψηφο-
δέλτια ήταν έγκυρα, ενώ βρέθηκαν 226 άκυρα και 
58 λευκά. Αναλυτικά έλαβαν:

1. «Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα» 
 Μπιζάς: 51,64% (3.963 ψήφοι - 15 έδρες).

2. «Πάρος, Επιμένουμε στην Πράξη»   
 Κωβαίος: 26,30% (2.018 ψήφοι - 5 έδρες).

3. «Λαϊκή Συσπείρωση Πάρου»   
 Ροκονίδας: 22,06% (1.693 ψήφοι - 5 έδρες).

Η Παροικιά έδειξε τον... δρόμο της νίκης

Σε αντίθεση με προηγούμενες εκλογικές ανα-
μετρήσεις, αυτή τη φορά η Παροικιά έδειξε τον 
νικητή και μάλιστα από νωρίς, καθώς ο Κ. Μπι-
ζάς στα 12 εκλογικά τμήματα της πρωτεύουσας 
του νησιού έλαβε ποσοστό 57,8% (1.847 ψ.), ενώ 
δεύτερος ήταν ο Κ. Ροκονίδας με 23,5% (750 ψ.) 
και τρίτος ο Μ. Κωβαίος με 18,7% (599 ψ.). Εκτός 
από την Παροικιά όμως, ο Κ. Μπιζάς αντίστοιχα 
ψηλά πήγε και στη Νάουσα, ενώ κέρδισε ακόμη 
σε Αγκαιριά, Λεύκες και Κώστο.

Αντίθετα, ο Μ. Κωβαίος διατήρησε τα «σκήπτρα» 
σε Μάρπησσα και Αρχίλοχο, με εμφανή αποδυνά-
μωση ωστόσο, ενώ ο Κ. Ροκονίδας ήταν δεύτερος 
σε Παροικιά, Αγκαιριά και Κώστο.

Την ουσία των παραπάνω στοιχείων, μπορείτε 
να τη δείτε πιο αναλυτικά στον συγκριτικό πίνακα 
που ακολουθεί:

Ποιοί προηγούνται και ποιοί εκλέγονται στο 
νέο δημοτικό συμβούλιο

Σε ότι αφορά την σταυροδοσία των υποψήφιων 
δημοτικών συμβούλων (σε ενσωμάτωση 27 εκλο-
γικών τμημάτων από τα 30 συνολικά), η κατάταξη 
που παρουσιάζουμε δεν είναι τελική και αναμένε-
ται να υπάρχουν ανακατατάξεις, ωστόσο μέχρι το 
κλείσιμο της έκδοσης η σειρά των πρώτων είχε ως 
ακολούθως (βάσει αποτελεσμάτων του ΥΠ.ΕΣ.)...

Αναλυτικά η σταυροδοσία  
στο 90% (27/30 Ε.Τ.):

ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ 2023 ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ 2019
Εκλογικά Τμήματα Μπιζάς Κωβαίος Ροκονίδας Κωβαίος Ροκονίδας
ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 1.847 599 750 1.297 1.814
ΝΑΟΥΣΑΣ 967 438 314 897 762
ΜΑΡΠΗΣΣΑΣ 226 338 159 462 282
ΑΓΚΑΙΡΙΑΣ 339 142 148 339 252
ΑΡΧΙΛΟΧΟΥ 247 266 129 412 225
ΛΕΥΚΩΝ 240 164 113 297 220
ΚΩΣΤΟΥ 97 71 80 133 133
ΣΥΝΟΛΟ ΨΗΦΩΝ 3.963 2.018 1.693 3.837 3.688
ΠΟΣΟΣΤΟ ΨΗΦΩΝ 51,64% 26,30% 22,06% 50,98% 49,02%

εκλογές

Δημοτικές Εκλογές Πάρου:

Καθαρή εντολή για αλλαγή 
πορείας... Νέος δήμαρχος ο 
Κώστας Μπιζάς με 51,64%
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«Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα» 
(Επικεφαλής: Κώστας Μπιζάς)
 • Κασαπίδης Αναστάσιος 529 ψ.
 • Μαούνης Χριστόδουλος 498 ψ.
 • Άγουρος Άγγελος 441 ψ.
 • Βαρριάς Σίμος 427 ψ.
 • Κάγκανη-Κορτιάνου Άννα 386 ψ.
 • Καρποδίνης Θεμιστοκλής 376 ψ.
 • Μπαφίτης Γεώργιος 365 ψ.
 • Χατζηγεωργίου Ιφιγένεια 358 ψ.
 • Χανιώτη Ιωάννα 323 ψ.
 • Λουκή Φλώρα 317 ψ.
 • Μπιζάς Θεόδωρος 309 ψ.
 • Γκόκας Αλέξιος 285 ψ.
 • Μοστράτος Νικόλαος 278 ψ.
 • Γαβαλάς Παντελεήμων 254 ψ.
 • Γιουρτζίδης Χαρίλαος 252 ψ.
 • Κυριαζάνος Μιχαήλ 243 ψ.
 • Σπανού Ευθαλία 236 ψ.
 • Μαυροκέφαλος Ιωάννης 233 ψ.
 • Παντελαίος Απόστολος 230 ψ.
 • Κυδωνιεύς Νικόλαος  197 ψ.

«Πάρος, Επιμένουμε στην Πράξη» 
(Επικεφαλής: Μάρκος Κωβαίος)
 • Κεμπάμπης Παναγιώτης 477 ψ.
 • Σαρρή-Παπακυρίλλου Θεοδώρα 476 ψ.
 • Ρούσσος Βατίστας 434 ψ.
 • Σάμιος Αθανάσιος 352 ψ.
 • Πούλιος Γεώργιος 310 ψ.
 • Καραχάλιος Σταύρος 259 ψ.
 • Τριπολιτσιώτης Γεώργιος 233 ψ.
 • Δαφερέρα-Κάλλους Χριστίνα 226 ψ.
 • Πούλιος Κωνσταντίνος 179 ψ.
 • Σαρρή Ειρήνη 179 ψ.
 • Μανωλάκη-Κονταράτου Θεοδοσία 144 ψ.
 • Γουσέτη-Τσίτου Δήμητρα 140 ψ.
 • Πάσσου Γεωργία 125 ψ.
 • Κονταράτος Ιωάννης 113 ψ.
 • Λεοντής Μικές 109 ψ.
 • Παντελαίος Ηλίας 109 ψ.
 • Μιχαλάτος Παναγιώτης 92 ψ.
 • Σίνα Ντριτάν 92 ψ.
 • Παντελαίος Χρήστος 74 ψ.
 • Καψάλη Ελευθερία-Ελένη 70 ψ.

«Λαϊκή Συσπείρωση Πάρου» 
(Επικεφαλής: Κώστας Ροκονίδας)
 • Γκίκας Αναστάσιος 324 ψ.
 • Μαρινόπουλος Αθανάσιος 311 ψ.
 • Τσιγώνιας Νικόλαος 282 ψ.
 • Παυλάκης Ευστράτιος 267 ψ.
 • Παυλάκη Αγγελική 237 ψ.
 • Βελέντζας Αθανάσιος 232 ψ.
 • Κεφάλας Φραγκίσκος 230 ψ.
 • Τριαντάφυλλος Πάντος 217 ψ.
 • Χατζόπουλος Ιωάννης 215 ψ.
 • Τριπολιτσιώτη-Τσουνάκη Μαρία 203 ψ.
 • Γιαννάτου Ειρήνη 142 ψ.
 • Κοντόσταυλου Μοσχούλα 139 ψ.
 • Καπούτσου Παρασκευή  116 ψ.
 • Αγγελίδης Αναστάσιος 103 ψ.
 • Κρητικού Μαρίνα 93 ψ.
 • Βαρθακούρης Χαράλαμπος 92 ψ.
 • Ρουμπάνος Μιχαήλ 90 ψ.
 • Ραγκούση Μαρία 82 ψ.
 • Μυτάρα Ελένη 76 ψ.
 • Αφεντάκη Στυλιανή 70 ψ.

Εκλογικά Τμήματα Μπιζάς Κωβαίος Ροκονίδας

209 - Ε.Τ. ΑΓΚΑΙΡΙΑΣ 112 34 55

210 - Ε.Τ. ΑΓΚΑΙΡΙΑΣ 117 38 44

211 - Ε.Τ. ΑΓΚΑΙΡΙΑΣ 110 70 49

212 - Ε.Τ. ΑΡΧΙΛΟΧΟΥ 71 78 38

213 - Ε.Τ. ΑΡΧΙΛΟΧΟΥ 84 96 53

214 - Ε.Τ. ΑΡΧΙΛΟΧΟΥ 92 92 38

215 - Ε.Τ. ΚΩΣΤΟΥ 97 71 80

216 - Ε.Τ. ΛΕΥΚΩΝ 135 76 50

217 - Ε.Τ. ΛΕΥΚΩΝ 105 88 63

218 - Ε.Τ. ΜΑΡΠΗΣΣΑΣ 65 110 74

219 - Ε.Τ. ΜΑΡΠΗΣΣΑΣ 88 105 39

220 - Ε.Τ. ΜΑΡΠΗΣΣΑΣ 73 123 46

221 - Ε.Τ. ΝΑΟΥΣΑΣ 180 74 55

222 - Ε.Τ. ΝΑΟΥΣΑΣ 160 76 46

223 - Ε.Τ. ΝΑΟΥΣΑΣ 181 60 65

224 - Ε.Τ. ΝΑΟΥΣΑΣ 145 58 45

225 - Ε.Τ. ΝΑΟΥΣΑΣ 160 81 41

226 - Ε.Τ. ΝΑΟΥΣΑΣ 141 89 62

227 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 157 43 69

228 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 143 50 54

229 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 142 48 70

230 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 156 59 80

231 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 135 56 66

232 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 158 36 40

233 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 175 43 55

234 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 138 54 59

235 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 130 41 68

236 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 154 59 58

237 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 148 47 62

238 - Ε.Τ. ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 211 63 69

ΣΥΝΟΛΟ ΨΗΦΩΝ 3.963 2.018 1.693

εκλογές

(* Την τελική σταυροδοσία μπορείτε να την δείτε στην ηλεκτρονική μας ιστοσελίδα, www.fonitisparou.gr, όπως ανακηρυχθεί από το Πρωτοδικείο Σύρου).

http://www.fonitisparou.gr
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Οι δημοτικές εκλογές στην Πάρο έλαβαν 
τέλος από την πρώτη Κυριακή, με την ευρεία 
νίκη του συνδυασμού «Πάρος με Ευθύνη και 
Ενότητα». Μετά το εκλογικό αποτέλεσμα, οι 
τρεις επικεφαλής των συνδυασμών -Κώστας 
Μπιζάς, Μάρκος Κωβαίος και Κώστας Ροκο-
νίδας- έκαναν τις ακόλουθες δηλώσεις...

Κώστας Μπιζάς 
«Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα»:

«Αγαπητές συμπατριώτισσες, αγαπητοί συμπα-
τριώτες, θέλω να σας εκφράσω τις πιο θερμές μου 
ευχαριστίες για τη μεγάλη τιμή που μου κάνατε 
στις εκλογές της 8ης Οκτωβρίου 2023 να αναδείξε-
τε τον συνδυασμό μας πρώτο με ποσοστό 51,64%.

Η συγκίνηση κι η χαρά μου μεγάλη. Το μέγεθος 
της ευθύνης επίσης μεγάλο. Σας διαβεβαιώνω ότι 
από σήμερα μαζί με την ομάδα των Δημοτικών 
συμβούλων που έχουν εκλεγεί και τους υπόλοι-
πους συνεργάτες μου θα ξεκινήσουμε να εργα-
ζόμαστε για να υλοποιήσουμε το πρόγραμμά μας 
ώστε την 1η Ιανουαρίου 2024 που θα αναλάβουμε 
τη Δημοτική αρχή να είμαστε έτοιμοι να θέσουμε 
τις βάσεις εφαρμογής του.

Δεσμευόμαστε ότι θα εργαστούμε με Ευθύνη κι 
Ενότητα για το καλό του νησιού μας με μόνο σκοπό 
να εξεύρουμε λύσεις για τα προβλήματα που αντι-
μετωπίζουμε θέτοντας ως άμεσες προτεραιότητές 
μας τη βελτίωση της καθημερινότητας του πολίτη.

Όλοι μαζί καλούμαστε να σηκώσουμε ένα βάρος 
σε αυτή την ιστορική στιγμή για το νησί μας και 
να φανούμε αντάξιοι των περιστάσεων. Θα συνεχί-
σουμε να πολιτευόμαστε με σοβαρότητα, αξιοπρέ-
πεια κι εντιμότητα.

Θέλω να ευχαριστήσω μέσα από την καρδιά μου 
όλους τους υποψήφιους δημοτικούς και κοινοτι-
κούς συμβούλους για την πολύτιμη συνεισφορά 
τους σε αυτό το εκπληκτικό αποτέλεσμα καθώς 
και για την υπέροχη διαδρομή που διανύσαμε όλοι 
μαζί με Ευθύνη κι Ενότητα και τους εγγυώμαι ότι 
θα ανταποκριθώ με όλες μου τις δυνάμεις στο κοι-
νό όραμα που θέσαμε.

Θέλω ακόμη να ευχαριστήσω ολόθερμα όλες κι 
όλους τους εκλογικούς αντιπροσώπους από τον 

συνδυασμό μας που στελέχωσαν όλα τα εκλογικά 
κέντρα κι εργάστηκαν με περισσή συνέπεια και 
ζήλο για να έχουμε έγκαιρα αποτελέσματα.

Η προσωπική συμβολή όλων σε αυτόν τον αγώνα 
ήταν ιδιαιτέρως σημαντική όπως και ο ρόλος τους 
στην εκλογική διαδικασία.

Τέλος θα ήθελα να ευχαριστήσω όλους τους συ-
νεργάτες μου, όλους τους εθελοντές καθώς και την 
οικογένειά μου.

Συνεχίζουμε με Ευθύνη και Ενότητα για το καλό 
του νησιού μας!».

Μάρκος Κωβαίος  
«Πάρος, Επιμένουμε στην Πράξη»:

«Θέλω να συγχαρώ τον κ. Μπιζά για τη νίκη του 
στην εκλογική διαδικασία και να του ευχηθώ από 
καρδιάς καλή και δημιουργική θητεία ως Δήμαρχο 
της Πάρου.

Προφανώς, σέβομαι απόλυτα την κρίση του πα-
ριανού λαού και το αποτέλεσμα της κάλπης. Αι-
σθάνομαι υπερήφανος για το έργο μας στον τόπο 
τα προηγούμενα εννέα χρόνια. Παραλάβαμε ένα 
νησί που έχανε τους νέους του γιατί δεν είχε καμία 
προοπτική να τους δώσει και το παραδίδουμε στις 
πρώτες θέσεις των προτιμήσεων των επισκεπτών, 
παγκοσμίως. Θωρακισμένο σε επίπεδο υποδομών, 
αλώβητο από τις παγκόσμιες κρίσεις και γεμάτο 
ελπίδα για την επόμενη ημέρα του.

Μία επόμενη ημέρα που θα με βρει παρόντα, δί-
πλα στους πολίτες της Πάρου. Μαζί με όλους τους 
ανθρώπους του συνδυασμού μας, “Πάρος, ΕπιΜΕ-
ΝΟΥΜΕ στην Πράξη”, θα είμαστε εδώ τόσο για να 
ελέγχουμε τη δημοτική αρχή, όσο και για να τη στη-
ρίζουμε όταν οι αποφάσεις της είναι για το καλό της 
Πάρου και των κατοίκων της.

Ευχαριστώ θερμά όλους όσοι μας τίμησαν με την 
ψήφο τους, αλλά και την ομάδα των ανθρώπων 
μαζί με τους οποίους υλοποιήσαμε όλα όσα η Πά-
ρος μας είναι σε θέση να απολαμβάνει σήμερα».

Κώστας Ροκονίδας 
«Λαϊκή Συσπείρωση Πάρου»:

«Νοιώθουμε την ιδιαίτερη ανάγκη να ευχαριστή-

σουμε από καρδιάς τις παριανές και τους παρια-
νούς που κατά εκατοντάδες μας τίμησαν με την 
ψήφο τους σε αυτές τις εκλογές.

Νοιώθω επίσης την ανάγκη προσωπικά να ευ-
χαριστήσω συναγωνίστριες και συναγωνιστές πα-
λιούς και νέους με τους οποίους δώσαμε μια εκλο-
γική μάχη κάτω από αντίξοες συνθήκες. Εμείς θα 
συνεχίσουμε μαζί με όλους, εκλεγμένους και μη, να 
δίνουμε τις μάχες του μέλλοντος υπερασπίζοντας 
τα συμφέροντα του παριανού λαού και του τόπου, 
γιατί από αυτά είμαστε “εξαρτημένοι”.

Από το εκλογικό αποτέλεσμα αποδείχθηκε ότι 
η Λαϊκή Συσπείρωση δεν είναι ένας ευκαιριακός 
εκλογικός μηχανισμός αλλά μια δύναμη πολιτικά 
συνεπής και αξιόπιστη, πάντα με κριτήριο τις ανά-
γκες του παριανού λαού, που διαχρονικά η εμπι-
στοσύνη του στο πρόσωπο της, κερδίζει διαρκώς 
έδαφος και αυτό μας γεμίζει αισιοδοξία. Γνωρίζου-
με ότι το εκλογικό αποτέλεσμα δεν αντανακλά την 
πραγματική μας δύναμη μέσα στον παριανό λαό 
και με όλους εκείνους που δεν μας ψήφισαν θα 
συναντηθούμε στους αγώνες που θα έρθουν.

Το εκλογικό αποτέλεσμα του 2019 είναι γνω-
στό ότι διαμορφώθηκε συγκυριακά. Έτσι το χθε-
σινό 22% είναι συγκρίσιμο με το 11% του 2014. 
Παράλληλα στην περιφέρεια με ποσοστό 19,25%, 
υπήρξε μια αύξηση της τάξης 46% σε σχέση με το 
συγκρίσιμο ποσοστό του 2019, αποδεικνύοντας 
ότι το σύνθημα “Λαϊκή Συσπείρωση παντού”, είναι 
κατανοητό σε μεγάλο ποσοστό του παριανού λαού, 
για το ποιος αντιπαλεύει τις πολιτικές που είναι 
απέναντι στα συμφέροντά του.

Δώσαμε έναν αγώνα με επιμονή στην πολιτική 
αντιπαράθεση, κατάθεση επιχειρημάτων και όχι 
ευφυολογημάτων, μακριά από προσβολές και κτυ-
πήματα κάτω από την μέση. Τονίζαμε με κάθε ευ-
καιρία ότι τιμούμε την παρουσία συμπολιτών μας 
στα άλλα ψηφοδέλτια που κίνητρο τους είχαν την 
επίλυση των προβλημάτων του νησιού μας, αλλά 
παράλληλα κρίναμε ότι η επιλογή τους δεν θα δι-
καιώσει τις προσδοκίες τους.

Επιμένουμε ότι η επόμενη πενταετία θα είναι ιδι-
αίτερα δύσκολη για το νησί μας, γιατί οι ανάγκες 
των ανθρώπων είναι συσσωρευμένες όπως και τα 
προβλήματα του τόπου και οι προθέσεις ειλικρινείς 
ή όχι, από μόνες τους δεν αρκούν για την επίλυση 
τους.

Το πεδίο είναι εχθρικό και με το κυβερνητικό νο-
μοθέτημα των τελευταίων ημερών τα προβλήματα 
στους Δήμους θα μεγαλώσουν ακόμα περισσότερο. 
Χρειάζεται πολιτική βούληση και ρήξη με την κυ-
βερνητική πολιτική σε περιφερειακό και κεντρικό 
επίπεδο για να υπάρξουν λύσεις προς όφελος του 
παριανού λαού και του τόπου.

Αξίζει ιδιαίτερη αναφορά στην τακτική του και-
ροσκοπισμού των κατά δήλωση “προοδευτικών” 
στην διαμόρφωση του εκλογικού αποτελέσματος, 
που βέβαια θα κριθούν από την ιστορία για την πο-
λιτική τους και σύντομα θα βρεθούν μπροστά στα 
αδιέξοδα της.

Είναι προφανές ότι ο Κ. Μπιζάς κάτω από τις 
συγκεκριμένες συνθήκες και κύρια κάτω από το 
γενικευμένο αίτημα της αλλαγής της δημοτικής αρ-
χής ως αποτέλεσμα της πολιτικής της, πέτυχε μια 
ευρεία νίκη.

Εμείς όπως στο παρελθόν μακριά από λαϊκι-
σμούς θα στηρίζουμε αποφάσεις ή θα εναντιωνό-
μαστε μέσα και έξω από το δημοτικό συμβούλιο σε 
αυτές και την πολιτική της νέας δημοτικής αρχής, 
με μοναδικό κριτήριο τις ανάγκες των πολλών και 
όχι τα συμφέροντα των λίγων».

Δημοτικές Εκλογές Πάρου:

Οι δηλώσεις των επικεφαλής  
για το εκλογικό αποτέλεσμα
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Στη συνέχεια τον λόγο πήρε ο κ. Κων/νος Ροκο-
νίδας, επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή Συσπεί-
ρωση Πάρου», ο οποίος είπε:

«Εμείς δεν θέλαμε να επεκταθούμε σε όλο το 
ιστορικό του Ναυτικού Ομίλου αλλά τελικά από τις 
εισηγήσεις αυτό δεν μπορεί να αποφευχθεί. Λέω 
αυτό εκ των πραγμάτων δεν μπορεί να αποφευ-
χθεί. Θα αναγκαστώ λοιπόν να επανέλθω, στην 
απόφαση του 2019. Να θυμίσω ότι το 2019 λοι-
πόν ως παράταξη δεν είχαμε ψηφίσει την απόφα-
ση αυτή. Όχι μόνο εγώ και ο Τσιγώνιας οι οποίοι 
ήμασταν, εκπροσωπούσαμε τη Λαϊκή Συσπείρωση 
αλλά και ο Μαρινόπουλος και ο Πατέλης. Ποιος 
ήταν ο λόγος; Ο λόγος ήταν ότι δεν θέλαμε την 
πρόοδο του Ναυτικού Ομίλου; Δεν θέλαμε να συ-
νεχίσει το έργο του ο Ναυτικός Όμιλος; Η απά-
ντηση είναι ότι η κατάσταση του Ναυτικού Ομίλου 
τότε, η οικονομική, ήταν γνωστή. Και ουσιαστικά 
το αίτημα της παραχώρησης για 8 χρόνια σωστά 
θυμήθηκε ο Πούλιος που τελικά έγιναν 6, είχε να 
κάνει ακριβώς με το να δοθεί η δυνατότητα στο 
Ναυτικό Όμιλο Πάρου, μέσω της αξιοποίησης του 
καταστήματος, να μπορεί να αποπληρώσει το χρέ-
ος το οποίο είχε δημιουργηθεί. Αυτός ήταν ο λόγος, 
αφήστε τι λέει η απόφαση. Μιλάω για την ουσία 
της κουβέντας που είχε γίνει το 2019 στο Δημο-
τικό Συμβούλιο. Και αν λοιπόν διαφωνήσαμε, δια-
φωνήσαμε γι’ αυτό. Διαφωνήσαμε δηλαδή επί της 
ουσίας της απόφασης η οποία θεωρούσε ως δε-
δομένη την κακοδιαχείριση που είχε υπάρξει και 
είχε δημιουργήσει ένα χρέος πάνω από 200.000, 
γιατί 200 ήταν αυτά που ξέραν τότε, τα υπόλοιπα 
έβγαιναν στην πορεία όταν πήγαινε ο μανάβης, ο 
χασάπης, και λοιπά και έλεγε κοίταξε να δεις μας 
χρωστάει 3.000, μας χρωστάει 3.500. Εμείς λοιπόν 
δεν ψηφίσαμε τότε, γιατί δεν θέλαμε να συνηγορή-
σουμε και να γίνουμε συνένοχοι σε μια ουσιαστι-
κά συγκάλυψη κακοδιαχείρισης, αυτό δεν σημαί-
νει κατ’ ανάγκη ότι κάποιοι έβαλαν λεφτά στην 
τσέπη, ότι υπήρχε όμως κακοδιαχείριση υπήρχε. 
Και τελικά από την περιουσία του Παριανού λαού 
αποπληρώθηκε ένα χρέος το οποίο είχε δημιουρ-
γήσει η κακοδιαχείρισή τους. Στη συνέχεια εγώ 
θα θυμίσω τότε στον Ηλία ότι είχε πει θα τα φέ-
ρουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο. Αλλά δεν ήρθαν 
ποτέ στο Δημοτικό Συμβούλιο. Το νέο Διοικητικό 
Συμβούλιο λοιπόν του ΝΟΠ αποφάσισε ότι τελικά 
δεν πρέπει να δώσει συνέχεια στην ιστορία. Η δι-
κιά μας η άποψη είναι ότι δόθηκε ένα πολύ κακό 
μάθημα στην Παριανή κοινωνία για το ποιο είναι 
το αποτέλεσμα μιας κακοδιαχείρισης. Είναι το κου-
κούλωμα, είναι η τακτική της γάτας. Άρα λοιπόν 
και στον οποιοδήποτε επόμενο, σε οποιοδήποτε 
Σύλλογο αυτού του νησιού έτσι; Το ηθικό δίδαγμα 
το οποίο προκύπτει από την τακτική που ακολου-
θήθηκε στη συγκεκριμένη περίπτωση είναι παιδιά 
δεν τρέχει κάτι. Εσείς μπορείτε να κάνετε κακοδια-
χείριση, είτε αυτή γιατί είστε ανίκανοι να μπορείτε 
να διαχειριστείτε είτε αυτή γιατί βάλατε το δάχτυλο 
στο μέλι, αλλά όμως θα υπάρξουν κάποιοι άλλοι οι 
οποίοι θα την καλύψουν την δουλειά. Λοιπόν λο-
γικές αυτού του είδους και τακτικές αυτής της λο-
γικής είναι πέρα και έξω από εμάς. Θα πω και κάτι 
ακόμα. Έξω από εμάς είναι και η τακτική με την 
οποία ο Ναυτικός Όμιλος στη συνέχεια αξιοποίη-
σε το ακίνητο αυτό. Διότι στα 40.000 θα πλήρωνε 
14.000 φόρο. Αυτό όμως σημαίνει διαφάνεια. Το 
υπόλοιπο συγνώμη αλλά δεν είναι διαφανής δι-
αδικασία. Κάνω χρησιδάνειο, δηλαδή ουσιαστικά 
παραχωρώ ένα ακίνητο δωρεάν. Και έχω κάνει μια 
σύμβαση που δεν την ξέρει κανείς, την ξέρω εγώ 
(το συμβούλιο) που έχω έρθει σε συναλλαγή. Έχει 
έρθει σε συναλλαγή σε μια διαδικασία που όμως 
εάν τελικά κάποιος θέλει να στήσει κάποιους στον 

τοίχο έχει τη δυνατότητα και χωρίς να έχει στοι-
χεία να το κάνει. Το ξέρεις πάρα πολύ καλά αυτό. 
Όποιος θέλει να ρίξει λάσπη έτσι; Μπορεί να τη ρί-
ξει. Αυτά είναι τα ζητήματα, τα οποία για εμάς είναι 
κυρίαρχα, και υπάρχει βέβαια και άλλο ένα ζήτημα 
έτσι; Το ότι με έναν προνομιακό τρόπο θα πρέπει 
να το πούμε αυτό, δεν θα μπω στη λογική τώρα να 
πλέξω το εγκώμιο για το έργο που παράγεται στο 
Ναυτικό Όμιλο και τα λοιπά έτσι νομίζω ότι αυτά 
τα έχουμε ξεκαθαρίσει. Όταν και όποτε πρέπει 
αυτό το έχουμε κάνει, δεν χρειάζεται να εξάρουμε 
ας πούμε την προσπάθεια και το συνολικό έργο 
το οποίο παράγεται στο Σύλλογο και η προσφορά 
του ας πούμε στην Παριανή νεολαία, δεν το συζη-
τάμε αυτό. Όμως ως Δημοτικό Συμβούλιο πρέπει 
να δούμε και άλλα πράγματα. Πρέπει να δούμε ότι 
τελικά διαμορφώνουμε όρους και συνθήκες αυτο-
χρηματοδότησης των υπηρεσιών που θα έπρεπε 
να παρέχονται ας πούμε από μια συντεταγμένη 
πολιτεία από τους ίδιους τους πολίτες, χωρίς να 
υπάρχει η παραμικρή διεκδίκηση από αυτούς που 
θα έπρεπε να χρηματοδοτούν αυτές τις προσπάθει-
ες. Εάν τελικά ο ΝΟΠ σήμερα θέλει, γιατί αυτή εί-
ναι η πραγματικότητα, 40.000 ουσιαστικά χρημα-
τοδότηση από το Δήμο, και κάτι ανάλογο ας πούμε 
στη φάση της δικής τους δραστηριότητας και του 
δικού τους όγκου ας πούμε της δραστηριότητας 
αυτής, αρχίζουν και απαιτούν κάποιοι Σύλλογοι, 
όπως καταλαβαίνετε υπάρχει ένα τεράστιο ζήτημα. 
Αλλά και ως Δημοτικό Συμβούλιο πρέπει να δούμε 
και τον τρόπο τον ισόρροπο ας πούμε, της στήρι-
ξης του έργου όλων των Συλλόγων πάνω στο νησί. 
Νομίζω ότι και αυτό είναι κάτι το οποίο ανήκει 
σε εμάς. Λοιπόν για να μην μακρηγορώ, και στη 
συνάντηση που είχαμε, καταρχήν, πρέπει να πω 
κύριε Κουντρομιχάλη υπήρχαν δυο ζητήματα τα 
οποία μπήκαν. Το ένα είχε να κάνει με την κο-
λυμβητική δεξαμενή στην οποία είπαμε ότι έχετε 
την αμέριστη συμπαράσταση και ότι είναι ένα έργο 
το οποίο θα το δρομολογήσουμε είτε ως Δημοτική 
Αρχή, είτε θα πιέσουμε ως αντιπολίτευση για την 
υλοποίησή του. Εφόσον δεν δημιουργεί προβλήμα-
τα στην υλοποίηση του πολιτιστικού κέντρου, και 
εκεί είμαστε δεσμευμένοι. Όσο αφορούσε το δεύτε-
ρο ζήτημα δεν μπορούσαμε να δεσμευτούμε διότι 
δεν το είχαμε κουβεντιάσει, όταν το είχαμε κου-
βεντιάσει. Λοιπόν η δική μας η πρόταση, και την 
οποία την έχω μεταφέρει ανοιχτά, την είχα πει και 
στο Δήμαρχο, είναι ακριβώς αυτή. Κανείς δεν θέλει 
να στερήσει από το Ναυτικό Όμιλο Πάρου, την δυ-
νατότητα της επένδυσης στο χώρο των αθλητικών 
του εγκαταστάσεων. Και με την έννοια αυτή όχι 8, 
όχι 10, 18 χρόνια εάν ο Ναυτικός Όμιλος αυτή τη 
στιγμή επιθυμούσε να πει, κοίταξε να δεις, το χώρο 
των αθλητικών εγκαταστάσεων τον θέλουμε, θα 
λέγαμε ναι. Το ζήτημα όμως του καταστήματος το 
οποίο τελικά προσέξτε γιατί εδώ υπήρξε μια μετε-
ξέλιξη. Από εργαλείο, αποπληρωμής του χρέους 
που υπήρχε από την προηγούμενη διοίκηση του 
Ομίλου, τελικά ήρθαμε σε ένα διαφορετικό επίπε-
δο. Ήρθαμε σε ένα εργαλείο χρηματοδότησης της 
δραστηριότητας του Ομίλου. Λοιπόν επαναλαμβά-
νω λοιπόν και λέμε ακριβώς επειδή απέναντί μας 
έχουμε τον Ναυτικό Όμιλο Πάρου η δικιά μας λοι-
πόν η θέση είναι αποδεκτό το αίτημα ώστε τελικά 
να μπορεί να προχωρήσει όποιος και αν είναι ο 
χρόνος που θεωρείται μακροχρόνια διότι εδώ είναι 
και ανοιχτό από το έγγραφο. Γιατί μπορεί να είναι 
8 χρόνια, μπορεί να είναι 10 χρόνια, μπορεί να 
σου πούνε 15. Λοιπόν, εμείς λοιπόν σε σχέση με 
την παραχώρηση των αθλητικών εγκαταστάσεων 
για να μπορεί να περπατήσει η ιστορία αυτή και 
να δημιουργηθεί το προπονητικό κέντρο το οποίο 
λέμε διότι δεν χρειάζεται να πω τα οφέλη και τα 
λοιπά και τα λοιπά, είμαστε διατεθειμένοι να συνη-

γορήσουμε υπέρ αυτής της παραχώρησης. Για το 
κατάστημα υπάρχει ένας προβληματισμός σε σχέ-
ση με τον τρόπο που μπορεί να αξιοποιηθεί και για 
τη χρηματοδότηση του Ναυτικού Ομίλου Πάρου. 
Λοιπόν, το ένα λοιπόν είναι καθαρό, το άλλο είναι 
ένα ζήτημα προβληματισμού, άρα στο ένα μπο-
ρούμε να προχωρήσουμε, το άλλο έχει έναν χρόνο 
μέχρι το 2025 συν δυο χρόνια που μπορεί να πάρει 
όπως είπες μέχρι το 2027».

Κατά την τοποθέτησή του ο κ. Αθανάσιος Μαρι-
νόπουλος, δημοτικός σύμβουλος της μειοψηφίας, 
είπε:

«Για να εξασφαλιστεί το προπονητικό κέντρο, να 
γίνει παραχώρηση για 10 ή 12 χρόνια των αθλη-
τικών εγκαταστάσεων. Για τη χρηματοδότηση δεν 
πρόκειται να υπάρξει πρόβλημα, αλλά κυρίως δεν 
μπορούμε αυτή τη στιγμή να πούμε κάτι, έτσι και 
αλλιώς φτάνει μέχρι το 2027. Να σας πω και για 
ποιο άλλο λόγο. Γιατί η επόμενη Δημοτική Αρχή 
μπορεί να έχει μια εντελώς διαφορετική φιλοσο-
φία απευθείας χρηματοδότησης του Ομίλου από 
τα χρήματα που έχει το δικαίωμα ο Δήμος, από το 
5% που ξεπερνάει τις 100 τόσες χιλιάδες. Και ή να 
κάνει μια μικτή άλλη πολιτική, ή να διεκδικήσει 
και χρήματα από τον Όμιλο από άλλους φορείς 
που έχουν υποχρέωση να δίνουν και να το κα-
ταφέρει. Άρα λοιπόν τον Όμιλο τον ενδιαφέρει η 
διαρκής χρηματοδότησή του, με ένα συγκεκριμένο 
ποσό που υπάρχει αυτή τη στιγμή, αυτή η χρημα-
τοδότηση μέχρι το 2027 απ’ ό,τι κατάλαβα δεν θα 
χαθεί, η επόμενη Δημοτική Αρχή όποια και αν εί-
ναι, μπορεί να έχει άλλη ή ίδια φιλοσοφία, αν έχει 
την ίδια θα συνεχίσει την παραχώρηση, αν δεν έχει 
την ίδια θα προσπαθήσει με κάθε τρόπο να δια-
σφαλίσει αυτή τη χρηματοδότηση. Άρα δεν νομίζω 
ότι έχει κανένα πρόβλημα η πρόταση για διαχω-
ρισμό των δυο καταστάσεων και παραχώρηση για 
10 ή 12 χρόνια των αθλητικών εγκαταστάσεων».

Κατά την τοποθέτησή του ο κ. Βασίλειος Σιέττος, 
δημοτικός σύμβουλος της μειοψηφίας, είπε:

«Είχα την τύχη το 1992, όταν πρωτοσυστάθηκε ο 
Όμιλος, δεν γνωρίζω αν είμαι και στο καταστατικό 
από τα ιδρυτικά του μέλη, να έχω βοηθήσει τα μέ-
γιστα συμπράττοντας τον αείμνηστο Μπίσμπα Γε-
ώργιο στο να δημιουργηθεί ο Όμιλος. Από τι; Όχι 
από το μηδέν, από το μείον. Ούτε τόπο να σταθεί, 
ούτε υλικά, ούτε μέσα, και επιτρέψτε μου να σας 
πω κάτι που ενδεχόμενα ίσως δεν ξέρετε, και με 
τρομερή αντίδραση περιοίκων οι οποίοι ενοχλού-
νται από τη δραστηριότητα. Με αυτές τις προδι-
αγραφές ξεκίνησε και λειτούργησε ο Όμιλος. Όχι 
στις παρυφές της παρανομίας, σε πολλούς τομείς. 
Με το ζήλο γονέων, με το ζήλο των παιδιών, με τη 
σύμπραξη κάποιων που κατείχαμε κάποιες θέσεις, 
μπόρεσε, στήθηκε, ανδρώθηκε, έφτασε όπου έφτα-
σε. Με τα θετικά με τα αρνητικά. Αυτά είναι δε-
δομένα, δεν μπορούμε να γυρίσουμε πίσω. Είμαστε 
στο σήμερα. Τι έχουμε σήμερα; 2023 έναν Όμιλο 
που ταμειακά μας λέει ο Πρόεδρός του είναι αυτο-
δύναμος και εντάξει. Λειτουργικά βγαίνει εις πέ-
ρας. Έχει εγκαταστάσεις, έχει υλικά, έχει μέσα έχει 
εξοπλισμό. Επιτρέψτε μου δεν λέω τίποτα άλλο, 
γενικά μιλάω, και ξαφνικά έχει και μια πρόταση 
να γίνει διεθνές προπονητικό κέντρο. Και αντί να 
σταθούμε πάνω σε αυτό ότι ξαφνικά ο Θεός έστει-
λε μια Ομοσπονδία να επενδύσει πάνω εκεί που 
θα έπρεπε να έχουμε επενδύσει εμείς, εσείς, να 
δημιουργήσει κάτι, και καθόμαστε να εξετάζουμε 
τι; Ό,τι έγινε, έγινε, να αναζητούσαν ή να αναζητή-
σουν όλοι όσοι είχαν τη δύναμη, τη θέση, το θεσμι-
κό ρόλο, τις όποιες ευθύνες. Αν υπάρχουν ακόμα 
να τις αναζητήσουν. Δεν μας αναλογεί λόγος εμάς. 
Ο καθένας στον τομέα εφ ω ετάχθη να αναλάβει τις 

πρακτικό Δ/Σ



12 / Φωνή της Πάρου Σάββατο 14 Οκτωβρίου 2023

όποιες ευθύνες υπήρχαν. Δεν έχουν παραγραφεί, 
υπάρχουν. Ποιος θα τις διεκδικήσει; Ο Δήμος εν-
δεχόμενα, ο εισαγγελέας, οι Οικονομικές Υπηρεσί-
ες, υπάρχει κράτος. Αυτό είναι σε παρένθεση. Εγώ 
στέκομαι στο ότι αυτή τη στιγμή έχουμε μια πρό-
ταση και πάνω σε αυτή την πρόταση οφείλουμε 
και πρέπει να μπορούμε να κοιτάξουμε τα παιδιά 
του Ομίλου στα μάτια, αν δεν καταφέρουμε να πε-
τύχουμε αυτό το οποίο ο Θεός μας έστειλε. Τη λει-
τουργία, δημιουργία και λειτουργία ενός διεθνούς 
ιστιοπλοϊκού κέντρου, το οποίο θα είναι camp για 
όλο τον κόσμο. Και έτσι πριν μια εβδομάδα χει-
ροκροτήσαμε, θαυμάσαμε, κολακέψαμε, κάποια 
παιδιά που ήρθαν εδώ μέσα, ο κύριος Πρόεδρος 
εδώ λέει ότι κάποιοι μπήκαν στο Πανεπιστήμιο 
ιστορίες και λοιπά, κάποιοι άλλοι θα μπουν. Για 
φανταστείτε ότι με αυτό που ενδεχόμενα ήθελε 
να δημιουργηθεί στην Πάρο, μπορεί να βγει και 
Ολυμπιονίκης, και ενδεχόμενα μια κακή δική μας 
απόφαση του στερήσει αυτό το δικαίωμα. Λέω λοι-
πόν εγώ, έχουμε υποχρέωση να βρούμε τον τρόπο, 
το μέσο. Γιατί οι ενστάσεις όχι μόνο της αντιπολί-
τευσης απ’ ό,τι κατάλαβα, και οι ενστάσεις πολλών 
άλλων δικών σας είναι ευλογότατες όχι εύλογες. Η 
διαφάνεια είναι με ομίχλη μπροστά. Να δώσουμε 
θεωρώ, ότι με την παρουσία ή ενδεχόμενα με την 
κρίση ή ενδεχόμενα με τις εντολές, τις υποδείξεις, 
και τις ενστάσεις του Νομικού Συμβούλου, να βρε-
θεί η κατάλληλη φόρμουλα να ξεπεραστεί αυτό το 
πρόβλημα. Θα ντρεπόμαστε να κυκλοφορήσουμε 
στην κοινωνία εάν το συγκεκριμένο Δημοτικό 
Συμβούλιο που απαρτίζουμε εμείς αυτή τη στιγμή, 
καταφέρει και απεμπολήσει τη συγκεκριμένη 
χρηματοδότηση. Δεν έχω να πω τίποτα περισσότε-
ρο. Όταν μιλάω για χρηματοδότηση μιλάω για την 
επενδυτική πρόταση της Διεθνούς Ομοσπονδίας 
όπως εκφράζεται από την Ελληνική Ιστιοπλοϊκή 
Ομοσπονδία. Εάν καταφέρουμε και το απεμπολή-
σουμε. Με τα δικά μας εδώ τώρα έτσι όποια και 
αν είναι. Η πρότασή μου είναι, όταν τελειώσει το 
συγκεκριμένο Δημοτικό Συμβούλιο να έχουμε 
βρει τον τρόπο, την φόρμουλα, έτσι ώστε να έχει 
εξασφαλιστεί ότι η Ιστιοπλοϊκή Ομοσπονδία μέσω 
της Διεθνούς Ιστιοπλοϊκής, θα επενδύσει και θα 
φτιαχτεί το διεθνές προπονητικό κέντρο. Ξαναλέω 
και πάλι όλες οι απόψεις οι μη θετικές, αρνητικές, 
ή υπονοούμενα που ακούστηκαν, είναι ευλογότα-
τα. Αλλά αυτά ανήκουν πριν. Μην δώσουμε άλλα 
δικαιώματα για παραπέρα αδιαφάνεια. Υπάρχουν 
τρόποι να τους βρούμε δεν ξέρω. Δεν ξέρω και 
κατά πόσο θα έχουμε χρόνο να ωριμάσουμε εάν 
θα πετάξει το πουλάκι, ευχαριστώ».

Κατόπιν τον λόγο πήρε ο κ. Βατίστας Ρούσος, 
Αντιδήμαρχος, ο οποίος είπε:

«Επειδή λοιπόν άκουσα και τον κύριο Σιέττο με 
προσοχή και τον κύριο Κουντρομιχάλη, εγώ από το 
έγγραφο της Ελληνικής Ιστιοπλοϊκής Ομοσπονδί-
ας, δεν διακρίνω πουθενά ότι θα χαθεί η χρηματο-
δότηση, εάν το κατάστημα δεν το έχει ο Ναυτικός 
Όμιλος. Δεν το λέει πουθενά. Αυτό που ζητάει εί-
ναι, δηλαδή στο Master Plan που θα υποβληθεί 
από το Ναυτικό Όμιλο, θα περιλαμβάνονται αθλη-
τικές εγκαταστάσεις στο χώρο του καταστήματος; 
Δεν θα τα αναλύσω όλα, ούτε τη γνωμοδότηση 
του Νομικού Συμβούλου, δεν χρειάζεται, νομίζω 
ότι όλοι εδώ πέρα είμαστε χρόνια και ξέρουμε τι 
γίνεται. Ο Ναυτικός Όμιλος παρέχει μια υπηρεσία 
στον τόπο που ναι σπάνια τη βρίσκεις και μακάρι 
να μπορούσε να έχει και παραρτήματα και σε άλ-

λες περιοχές για να μπορούν αντίστοιχα να αθλού-
νται και παιδιά άλλων περιοχών. Εγώ νομίζω ότι 
κανένας από εδώ πέρα είτε με αυτή τη δημοτική 
σύνθεση, είτε με την επόμενη, θα θελήσει να πάρει 
το κατάστημα από το Ναυτικό Όμιλο. Εγώ λοιπόν, 
εναλλακτικές προτάσεις μπορώ να καταθέσω 100. 
Μπορεί λοιπόν αφού όντως η αγωνία και το πι-
στεύω του Προέδρου είναι η χρηματοδότηση να 
εξασφαλιστεί μέσω του Πάρκου Πάρου. Η μια πρό-
ταση λοιπόν είναι αυτή, γιατί να μην δεσμευτούμε 
την χρηματοδότηση του Ναυτικού Ομίλου μέσω 
του Πάρκου, εάν αυτό χρειάζεται αλλαγή καταστα-
τικού; Να αλλάξει το καταστατικό. Δεν χρειάζεται; 
Δεν χρειάζεται. Λοιπόν οπότε εξασφαλίζονται τα 
40.000 το χρονικό διάστημα που θα μείνει κενό. 
Δηλαδή να μείνει το κατάστημα μέχρι το 25-27 
όποτε δικαιούται να το έχει ο Ναυτικός Όμιλος έτσι 
όπως το έχει, να ξαναέρθει να το συζητήσει τότε 
με όποιον είναι Δημοτική Αρχή και ταυτόχρονα η 
χρηματοδότηση όποτε υπάρξει πρόβλημα σε αυτό, 
να μεταφερθεί στο Πάρκο Πάρου και να υπάρξει 
από εκεί δέσμευση ότι στο κενό αυτό θα υπάρξει η 
κάλυψη της χρηματοδότησης».

Στη συνέχεια ακολούθησε διαλογική συζήτη-
ση μεταξύ των Δημοτικών Συμβούλων και του 
Δημάρχου και τέθηκαν οι παρακάτω προτάσεις.

Ο κ. Ηλίας Κουντρομιχάλης πρότεινε το εξής:

«Θα κάνουμε μια παραχώρηση 5 χρόνια από 
αύριο, από 1η του έτους 2024, πέντε. Δηλαδή να 
μην δεσμεύσουμε 2η 5ετία άλλη Δημοτική Αρχή. 
Να μην θεωρηθεί ότι δεσμεύουμε τις Δημοτικές 
Αρχές. Και τις εγκαταστάσεις να τις πάμε μέχρι το 
2035, δεν έχουμε πρόβλημα».

Ο κ. Κων/νος Ροκονίδας πρότεινε το εξής:

«Την παραχώρηση μέχρι το 2035 του χώρου των 
αθλητικών εγκαταστάσεων και σε ότι αφορά την 
διαχείριση του καταστήματος το οποίο αποτελεί 
πηγή χρηματοδότησης για τον Όμιλο, να αναβλη-
θεί και να επανέλθει για συζήτηση στο Δημοτικό 
Συμβούλιο, αφού υπάρξει ένα χρονικό περιθώριο 
ώστε να διερευνηθούν όλες αυτές οι προτάσεις 
που τέθηκαν από τους δημοτικούς συμβούλους 
και είναι μέσα στο πνεύμα αυτού που εμείς βάλαμε 
στο τραπέζι, δηλαδή της διαφάνειας. Το πρόβλημα 
για εμάς είναι ο διαφορετικός τρόπος διαχείρισης 
από τη στιγμή που θα υπάρξει έστω και μια ημέρα 
παράταση μετά τη λήξη της προηγούμενης παρα-
χώρησης, για να είμαστε καθαροί.

Ο κ. Βατίστας Ρούσος, Αντιδήμαρχος, πρότεινε 
το εξής:

«Την παραχώρηση μέχρι το 2035 του χώρου των 
αθλητικών εγκαταστάσεων και σε ότι αφορά το κα-
τάστημα, μπορούμε να συζητήσουμε την εκδοχή 
ότι συμφωνούμε μέχρι το 2029, με την προϋπόθε-
ση ότι μέχρι το 2025 που λήγει το 2027, θα ξεκινή-
σει η υλοποίηση των έργων του Master Plan της 
αναβάθμισης των εγκαταστάσεων. Σε διαφορετική 
περίπτωση, το 2027 ξαναέρχεται στο δημοτικό 
συμβούλιο να συζητηθεί το κατάστημα».

Κατόπιν όλων των ανωτέρω η Πρόεδρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου κα. Χριστίνα Δαφερέρα 
- Κάλλους έθεσε προς ψήφιση τις δύο προτάσεις 
που αναφέρθηκαν παραπάνω, και συγκεκριμένα 
την πρόταση του κ. Ροκονίδα και την πρόταση του 
κ. Βατίστα, και κάλεσε τους συμβούλους να ψηφή-
σουν σχετικά. Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε 

υπόψη του την παραπάνω εισήγηση, τις διατάξεις 
των άρθρων 65, 69, 94 και 95 του Ν.3852/2010, 
το άρθρο 74 του Ν.4555/2018, το άρθρο 185 
του Ν.3463/2006, το με αρ. πρωτ. 65/8-5-2023 
έγγραφο του ΝΟΠ, το υπ’ αριθμ. πρωτ. 3620/26-
07-2022 έγγραφο της Ελληνικής Ιστιοπλοϊκής 
Ομοσπονδίας, την από 18/5/2023 γνωμοδότηση – 
εισήγηση του Γραφείου Νομικής Υποστήριξης του 
Δήμου Πάρου, κάθε άλλη σχετική διάταξη και τα 
στοιχεία του σχετικού φακέλου,

Αποφασίζει ομόφωνα,

Την παράταση της δωρεάν παραχώρησης των 
αθλητικών εγκαταστάσεων στο Ναυτικό Όμιλο 
Πάρου, έκτασης 2.697,91 τ.μ. που βρίσκονται στη 
θέση ΛΕΙΒΑΔΙΑ Παροικίας Πάρου, και περιλαμβά-
νει: ισόγειο κτήριο γραφείων, αποδυτήρια, χώροι 
υγιεινής (μπάνια και W.C.), αίθουσα θεωρητικής 
εκπαίδευσης, ισόγεια αποθήκη σκαφών και υλι-
κών καθώς και λυόμενοι αποθηκευτικοί χώροι, 
έως το έτος 2035, σύμφωνα με τους όρους και 
προϋποθέσεις που αναφέρονται στην υπ’ αριθμ. 
115/2019 (ΑΔΑ:ΩΜΗΦΩΞΓ-Γ97) απόφασή του.

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία,

Την παράταση της δωρεάν παραχώρησης του 
ισόγειου καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέρο-
ντος εμβαδού 418,17 τ.μ. στο Ναυτικό Όμιλο Πά-
ρου, έως το έτος 2029, με την προϋπόθεση ότι το 
2025 (και αν δοθεί διετή παράταση λόγω Covid, το 
2027) θα έχουν ξεκινήσει οι εργασίες υλοποίησης 
του master plan της αναβάθμισης των εγκαταστά-
σεων για τη λειτουργία διεθνούς προπονητικού 
κέντρου ιστιοπλοΐας στο χώρο, διαφορετικά μετά 
την λήξη της προηγούμενης παραχώρησης όπως 
αυτή αναφέρεται στην υπ’ αριθμ. 115/2019 από-
φασή του, το θέμα θα επανεξεταστεί από το ΔΣ. 
Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό 99/2023. 
Ύστερα από την εξάντληση των θεμάτων λύθηκε 
η συνεδρίαση.

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το 
πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω.

Ο Δήμαρχος, Μάρκος Ι. Κωβαίος
Η Πρόεδρος, Δαφερέρα - Κάλλους Χριστίνα 
Τα μέλη (Τ.Υ.) (Τ.Υ) (Τ.Υ.)
1. Άγουρος Άγγελος 
2. Αντιπαριώτης Δημήτριος
3. Βελέντζας Αθανάσιος 
4. Καραχάλιος Σταύρος 
5. Κεμπάμπης Παναγιώτης 
6. Κεφάλας Φραγκίσκος
7. Κουντρομιχάλης Ηλίας
8. Λεοντής Μικές 
9. Μαλαματένιος Εμμανουήλ
10. Μανωλάκη – Κονταράτου Θεοδοσία 
11. Μαρινόπουλος Αθανάσιος 
12. Πατέλης Άγγελος 
13. Παυλάκη Αγγελική 
14. Παυλάκης Ευστράτιος 
15. Πετρόπουλος Παναγιώτης 
16. Πούλιος Γεώργιος 
17. Ραγκούσης Κων/νος
18. Ροκονίδας Κων/νος 
19. Ρούσσος Βατίστας 
20. Σάμιος Αθανάσιος
21. Σιέττος Βασίλειος 
22. Τριπολιτσιώτη - Τσουνάκη Μαρία 
23. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος 
24. Τσιγώνιας Νικόλαος

πρακτικό Δ/Σ
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Με τον θεσμό του Κυπέλλου Κυκλάδων άνοιξε 
η αυλαία των επίσημων αγωνιστικών υποχρεώ-
σεων, για τη σεζόν 2023-2024 στην Ε.Π.Σ.Κ., όπου 
στην Α’ Φάση μόνο ο Α.Ο. Πάρου κατάφερε να 
πάρει την πρόκριση και μάλιστα στη διαδικασία 
των πέναλτι με 6-5 (1-1 κ.α.) εκτός έδρας απένα-
ντι στον Πανθηραϊκό. Αντίθετα, τόσο η Α.Ε. Πάρου, 
όσο και ο Νηρέας ηττήθηκαν εντός έδρας, από τον 
Α.Ο. Πύργου με 3-2 και το Φιλώτι με 5-0 αντίστοι-
χα και αποκλείστηκαν.

Τα φύλλα αγώνα από τα ματς των Παριανών:
Πανθηραϊκός-Α.Ο. Πάρου 5-6 πεν. (1-1 κ.α.)
Γκολ: 40’ Λ. Κράσι / 47’ Λάβδας
Πέναλτι: Κρεμμυδάς, Ζαμπέλης, Διονυσόπουλος, 
Ε, Κράσι, Βλαβιανός / Γ. Σαρρής, Δαφερέρας, Αλι-
φιέρης, Φ. Πούλιος, Βοσινάκης, Λάβδας
Πανθηραϊκός: Καραμολέγκος, Τσάνο (63’ Χαϊ-
νταράι), Καραγιάννης, Σέχου (80’ Βλαβιανός), Ε. 
Κράσι, Διονυσόπουλος, Γαλανός (63’ Μέμα), Μα-
λούσι (46’ Μοσχάτος), Λ. Κράσι (105’ Ζαμπέλης), 
Παπαβασιλείου (91’ Βενιέρης), Κρεμμυδάς.
Α.Ο. Πάρου: Λάμπρου (21’ λ.τ. Πετρόπουλος), 
Μαραγκουδάκης, Μπέτσα, Λάβδας, Γ. Σαρρής, Βο-
σινάκης, Δαφερέρας, Φ. Πούλιος, Παντελαίος (97’ 
Αδάμ), Ζέλα, Αλιφιέρης.

Α.Ε. Πάρου-Α.Ο. Πύργου 2-3
Γκολ: 71’ Ε. Κρητικός, 91’ Γκασίσου / 4’, 77’ Τσιά-
βος, 42’ Τριανταφύλλου
Α.Ε. Πάρου: Νικολάου, Δ. Κρητικός, Μανδραβέ-

λης, Γιαννούλης, Καμπάσης (46’ λ.τ. Φαντιγκά), 
Τάσιος, Παπαδόπουλος, Καργιώτης, Γκασίσου, Ε. 
Κρητικός, Στ. Κρητικός (80’ Μπαμπαλιού).
Α.Ο. Πύργου: Καραμολέγκος, Παπαθανασίου (80’ 
Σ. Φύτρος), Μοσχούρης, Νομικός, Τριανταφύλλου 
(71’ Μ. Φύτρος), Ντεκίδης, Ξαγοράρης, Δαβίλας, 
Μαναριώτης (80’ Κουντούρης), Σελιστάι (38’ λ.τ. 
Ανωγειανάκης), Τσιάβος.

Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Α.Μ.Σ. Φιλωτίου 0-5
Γκολ: 3’, 45’ Ευριπιώτης, 51’ Μαργαρίτης, 68’ Λυ-
μπερτάς, 80’ Κώτσος.
Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας: Τσαχπίνης (70’ Σκιαδάς), Η. 
Ζουμής (70’ Τριπολιτσιώτης), Τσενάι, Παπαδόπου-
λος, Ντίτσα, Καζακίδης, Μ. Ζουμής, Λουκής, Μάρ-
κου (62’ Σαρηκώστας), Κανέλλης, Σιμόπουλος (62’ 
Θαλασσινός).
Α.Μ.Σ. Φιλωτίου: Μπαρόλας, Ν. Μουστάκης, 
Κοττάκης, Βλασερός, Λυμπερτάς (76’ Σαρλάνης), 
Ευριπιώτης (81’ Λιαρνακόπουλος), Πιτταράς, Β. 
Ψαρράς (76’ Φράγκος), Βενιεράκης (70’ Κ. Ψαρ-
ράς), Ρενίκου, Μαργαρίτης (60’ Κώτσος).

Τα αποτελέσματα των αγώνων της Α’ Φάσης:
Πανθηραϊκός-Α.Ο. Πάρου 5-6 πεν. 
Α.Ε. Πάρου-Α.Ο. Πύργου 2-3
Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Α.Μ.Σ. Φιλωτίου 0-5
Πανσιφναϊκός-Α.Π.Σ. Κύθνου 5-4 πεν. 
Πανναξιακός-Θύελλα Καμαρίου 2-3
Α.Ο. Πάγου-Παμμηλιακός 0-2
Π.Α.Σ. Τήνου-Α.Ε. Μυκόνου (εκκρεμεί)

Ανδριακός-Ελλάς Σύρου (εκκρεμεί)

Πρεμιέρα στο πρωτάθλημα της Α’ Κατηγορίας
Το πρωτάθλημα της Α’ Κατηγορίας ξεκινάει σή-

μερα Σάββατο (14/10) κι εμείς θα επικεντρωθούμε 
περισσότερο στον δεύτερο όμιλο, όπου συμμετέ-
χουν οι τρεις εκπρόσωποι από την Πάρο.

Πρεμιέρα εντός έδρας κάνουν σήμερα τόσο η 
Α.Ε. Πάρου, όσο και ο Α.Ο. Πάρου, όπου καλού-
νται να αντιμετωπίσουν τον Α.Π.Σ. Κύθνου και τον 
Πανσιφναϊκό αντίστοιχα, ενώ ο Νηρέας θα δώσει 
το πρώτο του παιχνίδι την προσεχή Τετάρτη.

Το πρόγραμμα των πρώτων δύο 
αγωνιστικών:
14/10, 14.00: Α.Ε. Πάρου-Α.Π.Σ. Κύθνου
14/10, 16.30: Α.Ο. Πάρου-Πανσιφναϊκός
18/10, 20.00: Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Α.Ε. Πάρου
21/10, 15.00: Α.Π.Σ. Κύθνου-Παμμηλιακός
22/10, 12.30: Πανσιφναϊκός-Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας

Με το... αριστερό στην Κ18 ο Α.Ο. Πάρου
Ξεκίνησε το π. Σαββατοκύριακο με ενδιαφέρον 

και η κατηγορία Κ18, όπου συμμετέχουν 6 ομάδες 
σ’ έναν ενιαίο όμιλο, μεταξύ αυτών και ο Α.Ο. Πά-
ρου που στην πρεμιέρα γνώρισε εντός έδρας ήττα 
με 1-4 από την Α.Ε. Μυκόνου, σ’ ένα ματς που 
το τελικό σκορ δεν δείχνει την πραγματική εικόνα 
της αναμέτρησης.

Στα άλλα δύο ματς, ο Αίαντας Σύρου νίκησε με 
4-0 τον Πανναξιακό, ενώ ο Πανθηραϊκός επικρά-
τησε με 3-2 της Θύελλας Καμαρίου στο μεταξύ 
τους ντέρμπι.

(* Για όλες τις αθλητικές ειδήσεις, μπορείτε να 
επισκεφθείτε την ηλεκτρονική μας ιστοσελίδα, 
www.fonitisparou.gr).

Κύπελλο Ε.Π.Σ. Κυκλάδων:

Πρόκριση μόνο για τον Α.Ο.Π.

http://www.fonitisparou.gr
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ACCOUNTING EMPLOYEE (FINANCIAL DEPARTMENT)
Υπάλληλος Λογιστηρίου (Οικονομικό τμήμα)

Ι. Αντικείμενο
Παρακολούθηση / Υποστήριξη λογιστικών και οικονομικών διαδικασιών της 
εταιρείας και των έργων, στην έδρα της εταιρείας στην Πάρο.

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των λογιστικών & οικονομικών διαδικασιών 
παραγωγής τεχνικών έργων της εταιρείας.

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. κατανόηση λογιστικών εννοιών, απλών εννοιών κώδικα λογιστικών/φορολο-

γικών στοιχείων και εργατικής νομοθεσίας.
2. λογιστική διαχείριση και καταχώρηση στοιχείων σε ψηφιακή εφαρμογή 

εταιρείας
3. εκμάθηση/χρήση ψηφιακών εφαρμογών λογιστικής και οικονομικής παρακο-

λούθησης των δραστηριοτήτων της εταιρείας
4. εμπειρία άνω των 5 ετών σε αντίστοιχη θέση ως υπάλληλος λογιστηρίου ή 

λογιστικού γραφείου
5. πολύ καλή γνώση e-εργαλείων διαχείρισης και οργάνωσης γραφείων (MS 

Outlook, Gmail, Word/Excel)
6. αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών)
7. πάρα πολύ καλή γνώση/χρήση της Ελληνικής και Αγγλικής γλώσσας (γραπτώς 

και προφορικώς), 
8. πρόθεση για εκμάθηση των βασικών εννοιών των διαδικασιών παραγωγής 

κτηριακών έργων (κατασκευαστικών ειδικοτήτων συνεργείων, παραγγελιών 
και προσφορών, προϋπολογισμών, προμετρήσεων ή και επιμετρήσεων, 
πιστοποιήσεων εργασιών, χρονοδιαγραμμάτων, κ.ο.κ.)

9. έμφαση στο ποιοτικό αποτέλεσμα και τη λεπτομέρεια
10. επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη σε ένα σταθερό, ευχάριστο & απαιτητικό 

περιβάλλον
11. επιθυμία για ενσωμάτωση σε μια ομάδα με διεθνείς εμπειρίες κι επαφές, 

σύγχρονες μεθόδους μελέτης, διαχείρισης και κατασκευής έργων
12. λήψη πρωτοβουλιών, οργανωτικότητα,ομαδικότητα, συνεργατικότητα
13. ευγενής και επικοινωνιακή προσωπικότητα (συνάδελφοι, συνεργάτες και 

πελάτες)
14. γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική.
15. IT literacy, Εξοικείωση με ηλεκτρονικά μέσα παρακολούθησης έργων, 

εταιρικά social media.
16. καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 

unsupervised work

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα την 
Πάρο.
Ώρες εργασίας: Σε συνεννόηση με τον άμεσο προϊστάμενο. Η συνήθης απασχόλη-
ση ενός υπάλληλου λογιστηρίου είναι Δευτέρα με Παρασκευή 08:00-16:00.
Χώρος εργασίας: Τα γραφεία της εταιρείας στην Πάρο. Σπανίως, τα γραφεία της 
εταιρείας στην Αθήνα ή την Αντίπαρο και ενδεχομένως όπου απαιτούν οι δραστη-
ριότητες της εταιρείας (δηλ. σπανιότερα, γραφεία πελατών ή συνεργατών, κοκ). 
Τα έξοδα μετάβασης, όπου και εάν απαιτείται, θα καλύπτονται από την εταιρεία.
Άδειες: οπωσδήποτε οι νόμιμες, αλλά υπάρχει κατανόηση και πάντοτε το 
συζητάμε informally, ως συνάδελφοι. Η εταιρεία κλείνει για περίπου δύο με τρεις 
εβδομάδες τον Αύγουστο, λόγω θερινής περιόδου και απαγόρευσης μετακινήσε-
ων οχημάτων κατασκευής, καθώς και την περίοδο των εορτών των Χριστουγέν-
νων, συνεπώς οι συνήθεις άδειες δίδονται κατά τις περιόδους αυτές.

IV. Αποδοχές-Παροχές (benefits) 
Ύψος Αποδοχών: βάσει συμφωνίας και αναλόγως των προσόντων, της εμπειρίας 
και των ειδικών δεξιοτήτων/εμπειρίας της/του υποψήφιας/υποψηφίου.
Σχέση εργασίας: με πρόσληψη 
Συστάσεις (References): επαφές για συστάσεις προϋπηρεσίας και εμπειρίας, 
εφόσον κριθούν απαραίτητες.

Αποστολή Βιογραφικών: cv.constructionparos@gmail.com

ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ &  
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ ΧΩΡΩN 

ΠΑΡΟΙΚΙΑ ΔΑΣΟΣ, πωλείται 
αγροτεμάχιο 7.200 m2 με οικοδομική 
άδεια για 4 διώροφες κατοικίες, με 
υπόγειες δεξαμενές και γκαράζ. 
640 m2 συνολικής δόμησης. Θέα 
βουνό - θάλασσα. Τηλ. Επικοινωνίας 
6977442828 - 6974811838

ΠΑΡΟΙΚΙΑ  ΔΑΣΟΣ πωλούνται σπίτια: 
Ένα 150 m2 σε όροφο,  ένα 160m2 
σε όροφο, ένα 33m2 ισόγειο και ένα 
75m2 ισόγειο με πηγάδι. Όλα μαζί ή 
ξεχωριστά, σε τιμή ευκαιρίας! Τηλ. 
6986727887 κος Vasil Konday

ΟΙΚΟΠΕΔΟ 5.338 τ.μ. με θέα στη 
θάλασσα, πωλείται στην Αλυκή 
Πάρου κοντά στον Αγ. Νικόλαο. 118μ. 

πρόσοψη και 46 μ. φάρδος, άρτιο και 
οικοδομήσιμο, εντός οικισμού. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6972 088190.

ΣΥΝΕΡΓΕΙΟ αυτοκινήτων - 
ανταλλακτικών με όλο τον 
τεχνολογικό και μηχανολογικό 
εξοπλισμό, στη Νάουσα Πάρου. 
Σταθερή πελατεία. Τηλ. Επικοινωνίας: 
6932 494953 (κ. Παύλος).

ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΟ 4.800 τ.μ., με παλαιά 
ελαιόδεντρα, πωλείται στον Αγ. 
Αντώνιο στο Μαράθι. Με πρόσβαση 
στην περιφερειακή οδό. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6932402752.

ΓΚΑΡΣΟΝΙΕΡΑ 28 τ.μ., α’ ορόφου, 
πωλείται στο Μεταξουργείο. Πλήρως 
ανακαινισμένη (Ιούνιος ’23), με 
μπαλκόνι, πλησίον στην αστυνομία 

και το μετρό (200 μ.). Τιμή: 
80.000 ευρώ. Τηλ. Επικοινωνίας: 
6984385078.

ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΟ 6 στρεμμάτων, 
πωλείται στην Αγ. Πακού, 
οικοδομήσιμο 200 τ.μ. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6932402752.

ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ &  
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ ΧΩΡΩN

ΜΕΖΟΝΕΤΑ ενοικιάζεται στις Λεύκες 
Πάρου, πλήρως επιπλωμένη και 

εξοπλισμένη με τρία υπνοδωμάτια, 
δύο μπάνια και ενιαίο χώρο 
κουζίνα/σαλόνι (ισόγειο). Ιδανική 
για οικογένεια ή για συγκάτοικους, 
καθώς κάθε όροφος έχει 
υπνοδωμάτιο και δικό του μπάνιο. 
Προτιμούνται εκπαιδευτικοί. 
Διατίθεται έως αρχές Ιουλίου. Τιμή 
400 ευρώ. Τηλ.: 6948250868.

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑ νεόκτιστο 65 τ.μ. 
ενοικιάζεται από 20/09/2023 έως 
20/06/2024, δίχωρο και πλήρως 
επιπλωμένο. Τηλ. 6948691971.

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑ νεόδμητο 70 τ.μ. 
ενοικιάζεται για όλο το χρόνο στον 
Κριό, με δύο υπνοδωμάτια και 
σαλοτραπεζαρία. Τιμή: 850 ευρώ. 
Τηλ. 6937005454.

ΔΥΑΡΙ 60 τ.μ., στη φάση της 
αποπεράτωσης, ενοικιάζεται στον 
Αρχίλοχο. Η δαπάνη των εργασιών 
θα συμψηφιστεί με τα ενοίκια. Τηλ. 
6907644196.

ΠΟΛΥΤΕΛΉ ΓΚΑΡΣΟΝΙΕΡΑ 
επιπλωμένη ενοικιάζεται για όλο 
τον χρόνο στα Μάρμαρα. Επίσης και 
AirBnB 70τ.μ. Τηλ. 6907 644196

ΖΗΤΗΣΗ ΑΚΙΝΗΤΩΝ &  
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ ΧΩΡΩN

ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΟΣ ΧΩΡΟΣ, 
τουλάχιστον 100 τμ, ζητείται 
για γραφείο. Τηλ. Επικοινωνίας: 
2284021915.

ΕΡΓΑΣΙΑ ΖΗΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ζητείται για τη 
στελέχωση SUPER MARKET στη 
Μάρπησσα και στην Παροικιά όλων 
των ειδικοτήτων. Κρεοπώλης, 
Ταμίες, Άτομα για ανεφοδιασμό, 
Αποθηκάριοι, Μανάβης. Παρέχεται 
εκπαίδευση. Τηλ. επικοινωνίας: 6943 
279 227

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ ΓΡΑΦΕΙΟΥ ζητείται για 
τη στελέχωση λογιστηρίου σε SUPER 
MARKET. Παρέχεται εκπαίδευση. Τηλ. 
επικοινωνίας: 6943 279 227

ΠΩΛΉΤΉΣ/ΠΩΛΉΤΡΙΑ, ζητείται 
από κατασκευαστική εταιρεία στην 
Πάρο, για το κατάστημα λιανικής. 
Αποστολή βιογραφικών στο info@
jmconstructions.gr, τηλέφωνο 
επικοινωνίας: 2284022765.

ΟΔΉΓΟΣ με δίπλωμα Ε’ κατηγορίας 
για επικαθήμενο φορτηγό,ζητείται 
από αλυσίδα σούπερμαρκετ, για 
πλήρη απασχόληση όλο το χρόνο. 
Αποστολή βιογραφικών στο 
broth581@otenet.gr. Πληροφορίες 
στο 6943279227

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ γραφείου ζητείται από 
τεχνική κατασκευαστική εταιρεία. 
Απαραίτητες γνώσεις:  Λογιστικής, 
Η/Υ, Excel, Αγγλικά. Βιογραφικά στο 
email info@ioakimidis-estates.gr 

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ ζητείται για μόνιμη 
εργασία, ως ελεγκτής, από το 
Autovision ΚΤΕΟ Πάρου. Τηλέφωνο 
επικοινωνίας: 6941411564. 
Αποστολή βιογραφικών: kteoparou@
autovision.gr

ΚΟΠΕΛΑ ζητείται από οικοδομικό 
γραφείο στη Νάουσα. Γνώση 
Η/Υ, Αγγλικών και λογιστικής. 
(Προσφορές, ΑΠΔ κλπ). Συζητήσιμο 
ωράριο. Τηλ. Για πληροφορίες: 
6937 771605, βιογραφικά στο 
ilirjanallko0@gmail.com

ΣΥΝΤΉΡΉΤΉΣ για μόνιμη ή εποχική 
απασχόληση με σχετική εμπειρία 
ζητείται από το ξενοδοχείο ΠΟΣΕΙΔΩΝ 
5* στην Χρυσή Ακτή Πάρου. 
Πληροφορίες στο τηλ.: 6936898766 
ή βιογραφικό στο e-mail: takis@
myronsa.gr.

ΤΕΧΝΙΤΕΣ - ΕΡΓΑΤΟΤΕΧΝΙΤΕΣ - 
ΒΟΉΘΟΙ - ΣΥΝΤΉΡΉΤΕΣ ΠΙΣΙΝΑΣ 
για την επιχείρηση στην Αλυκή. 
Προϋπηρεσία θα εκτιμηθεί ιδιαίτερα. 
Πλήρης απασχόληση σε ετήσια βάση. 
Πολύ καλές αποδοχές.  
ΠΩΛΉΤΕΣ/ΤΡΙΕΣ για μόνιμη εργασία 
στο καινούριο κατάστημα ειδών 
υγιεινής. Για πληροφορίες στο τηλ. 
2284028788

YΠAΛΛHΛOΣ ΓPAΦEIOY ζητείται, 
με γνώσεις υπολογιστή και αγγλικής 
γλώσσας ευπρόσδεκτη, για την 
περιοχή της Αλυκής. Πρωινή εργασία, 
8ωρα, πενθήμερο. Αποδοχές 
ικανοποιητικές. Πληροφορίες στο 
Χρωματοπωλείο Παρούσης Δημήτρης, 
στην Αλυκή, καθώς και στο τηλ.: 
6972 000752.

ΟΔΉΓΟΣ ζητείται για φορτηγό, με 
δίπλωμα Γ’ κατηγορίας και κάρτα 
ταχογράφου, για τη σεζόν ή και 
μόνιμος. Πολύ καλός μισθός και 
διαμονή. Τηλ.: 6949 667545.

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ ζητείται για 
ανθοπωλείο στην Παροικιά. Τηλ.: 
2284025009 και 6972077052.

ΔΙΑΦΟΡΑ

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ ΞΥΛΑ για τζάκι και 
σόμπα, σε οικονομική τιμή. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6938431095.

ΜΑΘΗΜΑΤΑ

ΦΙΛΟΛΟΓΟΣ παραδίδει ιδιαίτερα 
μαθήματα σε μαθητές Δημοτικού 
-Γυμνασίου-Λυκείου. Τηλ. 
επικοινωνίας: 6970677476. Email: 
papachatzisp@gmail.com.

Η «ΑΡΧΙΛΟΧΟΣ» επιθυμεί να προσλάβει στην Πάρο:

ΟΔΉΓΟ ΜΕ ΔΙΠΛΩΜΑ Γ’ ΚΑΤΉΓΟΡΙΑΣ
Απαιτούμενα προσόντα:
• Επαγγελματική προϋπηρεσία τουλάχιστον 2 ετών ως Οδηγός 
• Επαγγελματικό δίπλωμα οδήγησης Γ’ κατηγορίας 
• Πιστοποιητικό Επαγγελματικής Ικανότητας (Π.Ε.Ι.)
• Κάρτα Ψηφιακού Ταχογράφου 
• Συνεργασία και Ομαδικότητα 
• Προσανατολισμός στην Εξυπηρέτηση του Πελάτη
• Ευελιξία σε κυλιόμενα ωράρια εργασίας
Η Εταιρεία παρέχει:
• Δυναμικό εργασιακό περιβάλλον 
• Ικανοποιητικό πακέτο αποδοχών 
• Ευκαιρίες επαγγελματικής εξέλιξης

ΥΠΑΛΛΉΛΟΥΣ ΑΠΟΘΉΚΉΣ / ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΑ ΠΑΡΑΓΓΕΛΙΩΝ (PICKING)
Απαιτούμενα προσόντα:
• Ανάλογη προϋπηρεσία
• Συνεργασία και Ομαδικότητα 
• Προσανατολισμός στην Εξυπηρέτηση του Πελάτη
• Ευελιξία σε κυλιόμενα ωράρια εργασίας
• Τακτοποίηση αποθήκης 
Η Εταιρεία παρέχει:
• Δυναμικό εργασιακό περιβάλλον 
• Ικανοποιητικό πακέτο αποδοχών 
• Ευκαιρίες επαγγελματικής εξέλιξης
Αποστολή του βιογραφικού σας στο E-mail: info@arxiloxos.gr 
Όλα τα βιογραφικά σημειώματα θα εξεταστούν με απόλυτη εχεμύθεια ενώ θα 
απαντηθούν οι υποψηφιότητες που πληρούν τα παραπάνω κριτήρια.

αγγελίες

ΤΙΜΟΚΑΤΑΛΟΓΟΣ
ΑΓΓΕΛΙΩΝ

Αγγελία έως 15 λέξεις
1 έκδοση: 10,00€ / 3 εκδόσεις: 20,00€ 

ΜΉΧΑΝΙΚΟΣ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΤΜΉΜΑΤΟΣ

Ι. Αντικείμενο
Υποστήριξη κατασκευής έργων πολυτελών κατοικιών, στις Νήσους Πάρο και 
Αντίπαρο

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των διαδικασιών παραγωγής τεχνικών έργων, με 
έμφαση στις πολυτελείς κατοικίες και ξενοδοχεία.

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. Αντίληψη συντονισμού και διαχείρισης όλων των διαδικασιών παραγωγής 
κτηριακών έργων
2. Εμπειρία άνω των τριών ετών στη διοίκηση τεχνικών έργων/εργοταξίων
3. Γνώση κατασκευαστικών ειδικοτήτων συνεργείων
4. Αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών) και τεχνικών προδιαγραφών 
έργων
5. Γνώση Autocad, Sketchup ή Rhino, Photoshop, κλπ.
6. Πολύ καλή γνώση (γραπτή και προφορική) της Αγγλικής γλώσσας.
7. Πολύ καλή γνώση MS Office (excel, word).
8. Γνώση ή επιθυμία για εκμάθηση software χρονικού προγραμματισμού (π.χ. MS 
Project ή συναφούς).
9. Επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη
10. Γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική
11. IT literacy
12. Καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 
unsupervised work
13. Δυνατότητα μετακίνησης (περίπου 10% του χρόνου απασχόλησης)
14. Καλή επικοινωνία (συνάδελφοι, συνεργάτες και πελάτες)

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα 
την Πάρο, με κατανομή χρόνου ανάλογα με τον φόρτο. Ενδεικτικά, αναφέρεται 
περίπου 20% εργοτάξια και 80% γραφείο, ενώ όλες οι αναγκαίες παροχές για 
την επίβλεψη των έργων διατίθενται από την εταιρεία.

Αποστολή Βιογραφικών : cv.constructionparos@gmail.com

ΜΉΧΑΝΙΚΟΣ ΕΡΓΟΤΑΞΙΟΥ (ΚΑΤΑΣΚΕΥΉΣ)

Ι. Αντικείμενο
Παρακολούθηση/Υποστήριξη κατασκευής έργων της εταιρείας, στις Νήσους Πάρο 
και Αντίπαρο 

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου 
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των διαδικασιών παραγωγής τεχνικών έργων, με 
έμφαση στις πολυτελείς κατοικίες και ξενοδοχεία. 

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. Αντίληψη συντονισμού και διαχείρισης όλων των διαδικασιών παραγωγής 

κτηριακών έργων
2. Εμπειρία άνω των δέκα ετών στη διοίκηση τεχνικών έργων/εργοταξίων
3. Διαχείριση κατασκευαστικών συνεργείων και συντονισμός παραγγελιών
4. Αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών) και τεχνικών προδιαγραφών 

έργων
5. Γνώση Autocad, Sketchup ή Rhino, Photoshop, κλπ 
6. Πολύ καλή γνώση (γραπτή και προφορική) της Αγγλικής γλώσσας.
7. Πολύ καλή γνώση MS Office (excel, word).
8. Γνώση ή επιθυμία για εκμάθηση software χρονικού προγραμματισμού (π.χ. 

MS Project ή συναφούς). 
9. Επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη
10. Γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική.
11. IT literacy, Εξοικείωση με ηλεκτρονικά μέσα παρακολούθησης έργων.
12. Καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 

unsupervised work
13. Δυνατότητα μετακίνησης αν απαιτηθεί (περίπου 10% του χρόνου απασχόλη-

σης)
14. Καλή επικοινωνία (συνάδελφοι, συνεργάτες και πελάτες)

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα 
τη Ν. Πάρο, με κατανομή χρόνου ανάλογα με τον φόρτο, μεταξύ γραφείου και 
εργοταξίων. 

Αποστολή Βιογραφικών: cv.constructionparos@gmail.com
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Η γνωστή φράση «Ο Βασιλεύς πέθανε-Ζήτω ο 
Βασιλεύς» με την οποία αναγγελλόταν ο θάνα-
τος του ανώτατου άρχοντα και η νόμιμη διαδο-
χή του, ταιριάζει γάντι και στην πολιτική.

Τρείς εκλογικές αναμετρήσεις είχαμε αυτή τη 
χρονιά και βγάλαμε κάποια συμπεράσματα για 
το είδος των πολιτικών προσώπων που προτι-
μούν οι πολίτες. Ποια είναι τα προσόντα του πο-
λιτικού της Νέας Εποχής και τι βαραίνει τελικά 
στη ζυγαριά των πολιτών.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, είναι για το 
κόμμα του, το κεφάλαιο κίνησης και όχι στοι-
χείο του παθητικού. Μοιάζει και με τους ισολο-
γισμούς των εταιριών.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, μοιάζει με 
τον μπακάλη της παλαιάς εποχής. Και οι δύο 
ζυγίζουν τα πάντα. Ο πολίτης το καταλαβαίνει.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, δεν βγάζει 
πλέον, σέλφι ούτε βάζει στην ιστοσελίδα του, 
φωτογραφίες από τη συμμετοχή του σε πορεί-
ες, συγκεντρώσεις και κάτω από «αγωνιστικά» 
πανό. Προτιμά λόγω των νέων συνθηκών, να 
δείχνει πόσο ζωόφιλος είναι η πόσο νοιάζεται 

για την κλιματική αλλαγή.
Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, φροντίζει η 

«σκάλα» της προσωπικής ανέλιξης του, να ακου-
μπάει γερά, στο σωστό τοίχο. Και δεν θα πρέπει 
να ξεχνά, ότι όσους θα συναντήσει ανεβαίνο-
ντας, θα τους συναντήσει και κατεβαίνοντας.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, όταν χάνει 
σε μια εκλογική μάχη, αναγνωρίζει ότι έχασε δί-
καια. Στη συνέχεια, δεν αναρωτιέται αν οι ψη-
φοφόροι γνώριζαν τι έκαναν, αλλά ψάχνεται να 
δει τι έκανε ο ίδιος και τα αποτελέσματα ήταν 
αρνητικά στην κάλπη.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, τηρεί πάντα 
τη λατινική παροιμία «verba volent -scripta 
manent». Πιο συγκεκριμένα «τα λόγια πετούν 
- τα γραπτά μένουν». Τηρεί πάντα τον κανόνα 
και στέλνει μόνο συλλυπητήρια και ευχετήρια 
σε γάμους, βαφτίσια, ονομαστικές γιορτές. Απο-
φεύγει διαδικτυακές κακοτοπιές!

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, απευθύνεται 
στους ανθρώπους της «αυλής» του μόνο όταν 
θέλει να ακούσει κολακευτικά λόγια και κομπλι-
μέντα για τον ίδιο, για την αφεντιά του. Διαφο-
ρετικά, όταν θέλει να μάθει την πραγματικότητα 
και να ακούσει μια πολύτιμη γνώμη, προτιμά το 
μάρκετινγκ του πεζοδρομίου. Κατεβαίνει στο λαό 
και μαθαίνει από «πρώτο χέρι» τα προβλήματα 
του κόσμου και τη γνώμη τους, για εκείνον. Ακό-

μη και οδηγός ταξί, μπορεί να γίνει!
Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, αποφεύγει 

να χαρακτηριστεί με τις πράξεις του, από τους 
πολίτες σαν έμπορος ψεύτικων ελπίδων, γιατί 
γνωρίζει πολύ καλά ότι στην κάλπη αντί για 
σταυρούς στο όνομα του θα βρει «αποτυπώματα 
της παλάμης» ψηφοφόρων.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, δεν εκπέ-
μπει το μήνυμα του μόνο μέσω των φίλιων δυ-
νάμεων όπως πυρήνες, ΜΜΕ και διαδικτυακά. 
Γνωρίζει ότι ο ίδιος είναι το μήνυμα και η εικόνα 
του πρέπει να «μιλάει» και η παρουσία του να 
«γράφει». Η προσωπική του ταυτότητα, είναι ένα 
βασικό κριτήριο της επιλογής του από τους πο-
λίτες όταν έρθει η ώρα της κάλπης.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, δεν βλέπει 
την αποτυχία στην κάλπη παρά μόνο σαν μια 
νέα ευκαιρία επανατοποθέτησης της στρατηγι-
κής εικόνας του και διόρθωση στη διαχείριση 
των λαθών του. Την επόμενη φορά αλλάζει ολό-
κληρη την επικοινωνιακή του ομάδα και δεν 
θεωρεί δεδομένους τους ψηφοφόρους της προ-
ηγούμενης φοράς.

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής, για τη λύση 
ενός προβλήματος, που αφορά την πολιτική του 
καριέρα, δεν περιμένει να εμφανιστεί ο «από 
μηχανής Θεός», αλλά παίρνει τα ηνία στα χέρια 
του!

Σε λίγους μήνες θα έχουμε Ευρωεκλογές. 
Προετοιμαστείτε σωστά και κερδίστε μια 
αξιοζήλευτη καριέρα! 

πολιτικό αποτύπωμα 
του Θανάση Παπαμιχαήλ 
Επικοινωνιολόγου

Ο πολιτικός της Νέας Εποχής

Δεν είπες ψέματα και δεν εξαπάτησες κι αυτό 
ο ψηφοφόρος δεν το αντέχει. Θέλει να βλέπει 
τον καθρέφτη «πλυμένο» από τις ενοχές του.

Του μίλησες για αξίες και ιδανικά και όχι για 
«εύκολες λύσεις» ή για «μεγάλα θα». Μέγα λά-
θος!!!

Δεν έταξες θέσεις και ρουσφέτια και δεν του 
χτύπησες απαλά τη πλάτη. Αντίθετα του έδει-

ξες την σκοτεινή πλευρά του φεγγαριού κι αυτό 
τρομάζει...

Του μίλησες γι’ αγώνα και διεκδίκηση, λέξεις 
άγνωστες για τους πολλούς, αδιάφορες και μα-
κρινές... Είπες αλήθειες για τα δυσάρεστα που 
έρχονται κι ο ψηφοφόρος θέλει τα ευχάριστα 
νέα και μόνο αυτά.

Παρ’ όλα αυτά θα συνεχίσεις εκείνο που ξέρεις 
καλά. Να αγωνίζεσαι για ένα καλύτερο κόσμο, 
ακόμη κι αν λίγοι το καταλαβαίνουν. Γιατί είσαι 
ΑΝΘΡΩΠΟΣ!!!

Συνεχίζουμε λοιπόν... Το ταξίδι μετράει...
Έτσι σοφοί που γίναμε, με τόση πείρα, 

ήδη το καταλάβαμε η Ιθάκες τι σημαίνουν. 

Τι κι αν οι Μήδοι διάβηκαν... Εμάς οι Θερμοπύ-
λες μας αξίζουν!!!

Και τώρα που τελειώσαμε με τα.. «ποιητικά», 
να μπούμε και στα «πεζά» και τυπικά.

Συγχαρητήρια στον Κώστα Μπιζά για την με-
γάλη νίκη του. Τελικά τα «πρόσωπα» μετράνε 
και σε αυτό το πεδίο κατάφερε και συγκρότησε 
έναν ισχυρότατο συνδυασμό.

Συγχαρητήρια όμως και στον Μάρκο Κωβαίο 
για την αγωνιστικότητα του «μοναχικού καβα-
λάρη».

Το μέλλον είναι μπροστά για όλους και τα επό-
μενα πέντε «δύσκολα» χρόνια όλοι μπορούμε 
και πρέπει να συμβάλουμε με θετικό και δημι-
ουργικό τρόπο. Ο καθένας στο πόστο και στον 
ρόλο που του έδωσε ο Παριανός λαός και που 
απαιτεί η Δημοκρατία.

Να... τι σου καταμαρτυρώ!
του Αθανάσιου Μαρινόπουλου 
δημοτικός σύμβουλος

απόψεις-ανακοινώσεις

Ευχαριστήριο  
Θ. Μαρινόπουλου

«Θερμές ευχαριστίες σε όσους με εμπιστεύτη-
καν, για άλλη μία φορά και με εξέλεξαν δημοτικό 
σύμβουλο. Να είναι σίγουροι ότι θα καταβάλω κάθε 
δυνατή προσπάθεια να εκπροσωπήσω επάξια την 
Δημοκρατία στον τόπο μας. Συγχαρητήρια στον 
Κώστα Μπιζά και του εύχομαι ειλικρινά, καλή επι-
τυχία στο δύσκολο έργο του. Η επιτυχία του θα εί-
ναι και επιτυχία της Πάρου».

Μαθήματα 
Κεραμικής

Ο Πολιτιστικός Σύλλογος Προδρόμου «Σκόπας ο 
Πάριος» ανακοίνωσε ότι θα πραγματοποιήσει και 
φέτος μαθήματα κεραμικής, με την κεραμίστρια 
Βασιλική Χαρολίδη. Τα μαθήματα θα ξεκινήσουν 
την Κυριακή 22 Οκτωβρίου στις 11:30 π.μ., στην 
αίθουσα του Συλλόγου «Δεξαμενή».

Για επικοινωνία και πληροφορίες, στο τηλέφω-
νο: 6934853490 (Μαρία Παυλάκη).

Προαγγελία 
Γάμου

Ο Σταμάτης Ρούσσος του Μαρίνου και της 
Μαρίας, το γένος Τσαντουλή, που γεννήθηκε στο 
Αμαρούσιο Αττικής και κατοικεί στην Αλυκή Πά-
ρου και η Άννα Θεοδωράκη του Θεοδώρου και 
της Αικατερίνης, το γένος Γαβαλά, που γεννήθηκε 
στο Αμαρούσιο Αττικής και κατοικεί στη Νάουσα 
Πάρου, θα παντρευτούν στις 04/11/2023 στον 
Ιερό Ναό Παναγίας Νάουσας στην Πάρο.



Συνεχίζουµε 
δυναµικά µε 
ανανεωµένη 
ιστοσελίδα.


